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DRŽAVNA PRVAKINJA V KATEGORIJI SENIORJI II  
V LATINSKOAMERIŠKIH PLESIH 2018  

MEGGI - MARJETKA FRIEDL,  
profesorica ŠPORTNE VZGOJE  IN ZASEBNA ŠPORTNA DELAVKA,

VABI
na SOLO PLESNO TELOVADBO  

(LATINO) ZA ODRASLE OD 18. DO 19. URE
na ZAČETNI TEČAJ DRUŽABNIH PLESOV  

ZA ODRASLE OD 19. URE DO 20.30
na NADALJEVALNI TEČAJ  

DRUŽABNIH PLESOV ZA ODRASLE 
 OD 20.30 DO 22. URE

KDAJ  0150 SREDA, 4. 3.
KJE – DVORANA KRAJEVNE SKUPNOSTI,  

PODGORJE 55a

Izvajam tudi plesne koreografije za POROČNE PARE. 

Prijave na telefon 070 737 164  
ali na e-pošti: megifriedl@gmail.com
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ZANIMIVOSTI

Gregorju Hribarju 
Bloudkova nagrada
Kamničan Gregor Hribar je 
Bloudkovo plaketo za leto 
2019 prejel za pomemben 
prispevek k razvoju sloven-
skega športa. Ima namreč 
nemalo zaslug, da se v Slo-
veniji igra odlična odbojka.
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OBČINSKE NOVICE

Znani so občinski 
nagrajenci
Občinski svetniki so se fe-
bruarja sestali kar dvakrat – 
najprej na redni, nato pa še 
na izredni seji.
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AKTUALNO

Zrak znova onesnažen
Krajani južnega dela občine 
opozarjajo, da je zrak – pred-
vsem na Duplici – znova 
onesnažen. Agencija RS za 
okolje v Kamniku nima svoje 
postaje za merjenje kakovo-
sti zraka, kar naj bi se v pri-
hodnje sicer spremenilo.
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Aleš Senožetnik

Kamnik – Poleg bodočih štu
dentov tudi skoraj 18 tisoč 
devetošolcev po vsej Slove
niji v teh dneh sprejema od
ločitev, kje bodo nadaljevali 
šolanje. Srednje šole, ki le
tos zagotavljajo 23.702 pros
ti mesti, so tako tudi letos 
pripravile informativne dne
ve, ki so tokrat potekali mi
nuli petek in soboto.
Informativne dneve so pri
pravili tudi v obeh kam
niških srednješolskih usta
novah, na Gimnaziji in 
srednji šoli Rudolfa Maistra 
Kamnik (GSŠRM) ter Sred
nji šoli CIRIUS Kamnik.
Bodoče dijake in njihove 
starše so na GSŠRM priča
kali z glasbeno popestritvijo, 
za kar sta poskrbela šolska 
glasbena skupina in zbor, 
nato pa so izvedeli vse o pro
gramih gimnazije, ekonom
skega tehnika in predšolske 
vzgoje, ki jih izvajajo na 
osrednjem kamniškem 
sred nješolskem centru.
Kot nam je povedala ravna
teljica Bernarda Trstenjak, 

imajo letos razpisano enako 
število mest, ki jih vedno 
tudi zapolnijo. Tako bo v 
programu gimnazije v pri
hodnjem letu na voljo 112 
mest v štirih oddelkih, po 56 
mest v dveh oddelkih pa v 
preostalih dveh srednješol
skih programih. 

Največja uganka, ki tare bo
doče srednješolce, je, ali bo 
na njihovi izbrani šoli prišlo 
do omejitve vpisa. Več bo 
znanega 8. aprila, ko bodo 
objavljeni podatki o številu 
prijav v posamezne progra
me. »V zadnjih petih letih je 
bila v programu gimnazije 
štirikrat omejitev vpisa, le
tošnje šolsko leto pa smo 
vpisali ravno pravo število 
dijakov v prvi letnik,« pravi 
Trstenjakova, ki dodaja, da 
sicer precejšnje zanimanje 
vlada za program predšolske 
vzgoje, kjer zaradi prevelike
ga števila prijav do omejitve 
vpisa prihaja že vse od sa
mega začetka izvajanja pro
grama. Gre sicer za pro
gram, ki ga izvajajo zadnjih 
devet let. Letos obeležujejo 
štirideset let programa eko
nomski tehnik, že sedemde
set let pa izobražujejo gim
nazijce. 
Na dobro obiskanih infor
mativnih dnevih so dijaki in 
njihovi starši, ki so vpraša
nja zaposlenim lahko po
stavljali anonimno kar pre
ko mobilnega telefona, naj
več spraševali o poteku šola
nja, ekskurzijah in interes
nih dejavnostih, ki potekajo 
na šoli. Tako jih je zanima

lo, kakšen je osip dijakov in 
koliko se jih prepiše na dru
ge šole, koliko vnaprej so 
napovedana spraševanja in 
testi, kako zahtevni so učite
lji, katere tuje jezike pouču
jejo, pa tudi kako je poskrb
ljeno za dijake s celiakijo in 
podobno.
Za poklice elektro in raču
nalniških ter administrativ
ne in ekonomske usmeritve 
pa izobražujejo tudi v kam
niškem Ciriusu, kjer so pro
grami prilagojeni posebnim 
potrebam dijakov in nekate
ri trajajo leto dlje od običaj
nih, razredi pa so manjši in 
štejejo največ po 12 dijakov. 
V programe poleg gibalno 
oviranih vsako leto vpisujejo 
tudi zunanje dijake, ki pred
stavljajo približno tretjino 
šolajočih. Ta oblika integra
cije pa ustvarja priložnosti 
za širitev sožitja in spreje
manje drugačnosti, pravijo v 
Ciriusu, kjer sicer podobno 
kot na GSŠRM dijakom po
nujajo celo vrsto interesnih 
dejavnosti.
Devetošolci imajo časa za 
razmislek o eni pomemb
nejših življenjskih pre
lomnic še do 2. aprila, ko 
poteče rok za prijave na 
sred nje šole.

Katero šolo izbrati
Tudi na obeh kamniških srednjih šolah so pripravili informativne dneve. Na njih so bodoči dijaki 
dobili informacije, na podlagi katerih se bodo lažje odločili za nadaljevanje šolanja.

Precejšnje število bodočih dijakov in njihovih staršev se je udeležilo informativnih dni.  

Med številnimi interesnimi dejavnostmi na šoli deluje tudi 
astronomski krožek. / Foto: Aleš Senožetnik

Sedemdesetletnico gimnazije na GSŠRM 
praznujejo skozi celo leto, slavnostno akademijo 
z naslovom Že 70 let kamniški obrazi 
prihodnosti pa pripravljajo na prvi pomladni 
dan.
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KONTAKT IN REZERVACIJA
Gostišče GTC 902 Črnivec, Tirosek 73, 3342 Gornji Grad
T: 03 839 46 02, M: 041 689 865 
E: recepcija@902.si, gtc@902.si, W: http://www.gtc902.com

DELOVNI ČAS: ponedeljek 10.00–22.00,
torek–nedelja 8.00–23.00

Naj vaše praznovanje 
vsem ostane v lepem 
spominu po dobri hrani, 
profesionalni postrežbi 
ter prijetnem vzdušju. 

NEPOZABNA  
POROČNA SLAVJA, 
PRAZNOVANJA, 
OBLETNICE,  
OBHAJILA, BIRME 

Nudimo vam pestro  
izbiro raznovrstne hrane 
po naročilu, tudi  
vegetarijanske, malice, 
sobotna, nedeljska in 
praznična kosila ...
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22. 2. 2020
PUSTOVANJE 
z ansamblom ŠUS

7. 3. 2020
PLES OB DNEVU ŽENA 
s skupino JOKER!

STAREJŠI

Dom starejših občanov 
bodo razširili
Delež starejših občanov se 
tudi v občini Kamnik vztraj-
no povečuje in do leta 2060 
bo starejši od 65 let predvi-
doma že vsak tretji prebiva-
lec Slovenije.
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Stahovica – V cerkvi svetega Primoža in Felicijana, na tej 
starodavni romarski, danes pa priljubljeni pohodniški točki 
številnih Kamničanov in okoličanov, bodo tudi v letu 2020 
pripravili osem svetih maš, in sicer: na tretjo postno nedeljo 
– 15. marca, na 4. postno nedeljo – 22. marca in na peto 
postno nedeljo – 29. marca, na velikonočno nedeljo – 26. 
aprila, na dan sv. Jožefa, zavetnika delavcev – 1. maja, ob 
godu sv. bratov Primoža in Felicijana – 7. junija, ob godu sv. 
Petra – 28. junija in na Slomškovo nedeljo – 27. septembra. 
Svete maše se bodo v cerkvi svetega Primoža in Felicijana 
vsakokrat začele ob 10. uri. J. P. 

Svete maše na sv. Primožu
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ga prejemajo vsa gospodinjstva in drugi naslovniki v Občini Kamnik in okolici. Tisk: 
Delo, d. o. o., Tiskarsko središče; distribucija: Pošta Slovenije, d. o. o., Maribor

Nenaročenih prispevkov in pisem ne honoriramo in ne vračamo. Pisma bralcev so 
omejena na 3000 znakov skupaj s presledki, pošljete jih lahko odgovorni urednici 
ali na naslov: info@g-glas.si. Časopis Kamničan-ka lahko naročite, naročnina za leto 
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Časopis Kamničan-ka bo naslednjič izšel predvidoma 6. marca 2020, prispevke 
lahko pošljete najkasneje do četrtka,27. februarja 2020.

Dušan Božičnik

Zgornji Tuhinj – Ob prazni-
ku Krajevne skupnosti Tu-
hinj in kulturnem prazniku 
smo 8. februarja obeležili 
spomin na trideset padlih 
partizanov Šlandrove briga-
de. Ob lepem vremenu so 
člani veteranske organizaci-
je Sever organizirali pohod 
iz Golic do Oseke. Proslave 
se je udeležilo veliko število 

pohodnikov in ostalih, med 
njimi predsednik krajevne 
skupnosti Dejan Bajde, 
predsednik Krajevne orga-
nizacije ZB NOB Tuhinj 
Srečo Berlic in predsednik 
Združenja borcev NOB Ka-
mnik Dušan Božičnik. Slav-
nostni govornik je bil Janez 
Hribar. Člani Športnega 
društva Češnjice pa so pos-
krbeli za okrepčila udele-
žencem.

Spominska slovesnost 
na Osekih

Slavnostni govornik je bil Janez Hribar. / Foto: Dušan Božičnik

Jasna Paladin

Kamnik – Na tokratni seji ob-
činskega sveta (svetniki so se 
sestali v sredo, 12. februarja) 
se je zapletlo že pri sprejemu 
dnevnega reda. Občinska 
uprava je gradivo namerava-
la razširiti s štirimi točkami 
dnevnega reda, saj gradiva 
zanje niso mogli pripraviti 
prej, in sicer s točko o občin-
skih nagrajencih, predlogom 
prvega rebalansa letošnjega 
proračuna, predlogom načr-
ta ravnanja z nepremičnim 
premoženjem občine za le-
tošnje leto ter potrditvijo pot-
rebnih dokumentov v inve-
sticijo zbirnega centra za 
ravnanje z odpadki v Suha-
dolah. Prav slednji predlog je 
pri svetnikih naletel na ostro 
neodobravanje, saj so obsež-
no gradivo za ta projekt pre-
jeli šele nekaj minut pred 
začetkom seje. Svetniki so 
izrazili začudenje, da na se-
stanku svetniških skupin le 
nekaj dni pred sejo o tej točki 
ni bilo govora in da bi po po-
slovniku občinskega sveta 
vsako gradivo morali biti sve-
tnikom dostavljeno vsaj 48 
ur pred sejo. »Tako obsežnih 
in pomembnih gradiv ne 
moremo predelati v nekaj 
minutah,« je bil jasen sve-
tnik Matija Sitar Močnik 
(SDS), še ostrejši pa je bil 
Edis Rujović (LDP): »Zares 
me skrbi, da se na občini bije 
neki notranji boj med ura-
dniki in županom, saj smo 
se prejšnji teden nekaj dogo-
vorili, kar pa zdaj preprosto 
ne velja več. Hkrati pa priča-
kujete naše sodelovanje. 
Temu lahko rečemo zgolj 
nespoštovanje. Projekt je se-
veda vreden naše podpore, a 
na tak način – ko nas 
preprosto pritisnete ob zid – 
delati ne moremo!« Župan 
je s svojimi sodelavci svetni-
kom skušal obrazložiti, da 
gradiva resnično niso mogli 
pripraviti prej, da gre za po-

memben projekt in da mora-
jo potrebne dokumente potr-
diti do konca februarja.

O centru za ravnanje z 
odpadki na izredni seji 
Za kakšen projekt pravza-
prav gre? Uredba o obvezni 
občinski gospodarski javni 
službi zbiranja komunalnih 
odpadkov med drugim dolo-
ča, da mora biti na območju 
vsake občine en zbirni cen-
ter, lahko pa dve občini ure-
dita skupni zbirni center, če 
javno službo zbiranja komu-
nalnih odpadkov v obeh ob-
činah izvaja isti izvajalec jav-
ne službe. Občina Kamnik je 
v juniju 2018 prejela sklep 
Inšpektorata RS za okolje in 
prostor, v skladu s katerim 
mora do 31. decembra letos 
zagotoviti ureditev zbirnega 
centra za ločeno zbiranje od-
padkov. Občini Kamnik in 
Komenda sta v letu 2018 
sklenili sporazum o ureditvi 
skupnega zbirnega centra, ki 
bo urejen na območju Cen-
tra za ravnanje z odpadki Su-
hadole. Na območju t. i. Su-
hadolske jame se je leta 
2016 začela izvedba komasa-
cijskega postopka, ki pa se je 
zaradi nerešenih problemov 

ene izmed udeleženk koma-
sacije izjemno zavlekel, po-
sledično na zemljišče, na 
katerem bo zbirni center, ni 
bilo možno vpisati lastništva 
na Občino Komenda, kar je 
predpogoj za sklenitev po-
godbe med obema občina-
ma. Občina Kamnik bo pos-
tala lastnica te parcele v 79 
odstotkih, v prav tolikšnem 
delu bo tudi krila stroške in-
vesticije, ki so ocenjeni na 
750 tisoč evrov. Obvestilo o 
končanih zapletih okoli 
zemljišča je Občina Kamnik 
prejela šele 2. februarja. Ker 
bo Občina Kamnik s tem 
projektom kandidirala za ne-
povratna sredstva, mora ob-
činski svet prej potrditi inve-
sticijsko dokumentacijo, rok 
za vložitev vloge pa se izteče 
28. februarja, zato bi svetni-
ki to morali potrditi na fe-
bruarski seji. 
»V proračunu je ta projekt 
bil predviden, zato ne more-
te reči, da niste vedeli niče-
sar. Če tega ne bomo potrdi-
li do roka, ne bomo mogli 
kandidirati za nepovratna 
sredstva,« je pojasnil župan, 
ki je svetnikom predlagal 
vsaj obravnavo, nato pa pre-
kinitev in nadaljevanje seje. 
A glasovanje je naredilo svo-
je – svetniki so z dvanajsti-
mi glasovi za in dvanajstimi 
proti (proti so bili tudi vsi 
svetniki LMŠ) točko umak-
nili z dnevnega reda, zato je 
občinska uprava umaknila 
tudi točki o rebalansu in rav-
nanju z nepremičnim pre-
moženjem. 
Ker bo treba ujeti rok konec 
februarja, so se svetniki v 
sredo, 19. februarja, sestali 
na izredni seji, prvi v tem 
sklicu občinskega sveta. Kaj 
so razpravljali in sklenili, 
bomo poročali v naslednji 
številki.

Mekinjski samostan dobil 
novo vodstvo
Svetniki so za novo direkto-
rico Javnega zavoda Mekinj-
ski samostan potrdili Ireno 
Gajšek iz Radomelj, ki je 
bila izbrana med sedemnaj-
stimi kandidati, ki so se javi-
li na razpis za to delovno 
mesto. Svetnikom se je na 
seji tudi na kratko predstavi-
la. Svoj petletni mandat bo 
nastopila 1. marca. Kot je 
poudarila, je svoje delovne 
izkušnje doslej pridobivala v 
Mercatorju in dvorcu Treb-
nik, zaključuje pa mandat 
direktorice invalidskega 
podjetja Steklarne Hrastnik 
Glashuta. Mekinjski samo-
stan želi razviti v močno in 
prepoznavno blagovno 
znamko, njegovo delovanje 
pa utrditi z raznoraznimi 
vsebinami in projekti.
V točki Volitve in imenova-
nja so svetniki podali tudi 
soglasje k imenovanju čla-
nov Nadzornega sveta druž-
be Velika planina, ki ga ses-
tavljajo  mag. Urban Ber-
gant, Tomaž Lah in Uroš 
Rak, za nadomestno članico 
Odbora za družbene dejav-
nosti so imenovali  Anjo 
Grašič, za nadomestnega 
člana Nadzornega odbora 
Občine Kamnik pa  Matijo 
Podržaja.

Letos le štirje občinski 
nagrajenci
Priznanja Občine Kamnik 
bodo ob letošnjem občin-
skem prazniku prejeli štirje 
zaslužni občani, in sicer: 
Marta Grkman Repolusk, Te-
rezija Mali, Boris Selko in 
Marjan Semprimožnik. 
Nagrajence bomo podrobne-
je predstavili v prilogi ob ob-
činskem prazniku, ki bo izšla 
v prihodnji Kamničan-ki.

Deseta redna seja Občinskega sveta Občine Kamnik

Znani so občinski 
nagrajenci
Svetniki so na februarski seji med drugim potrdili predlog letošnjih občinskih nagrajencev in podali 
soglasje k imenovanju Irene Gajšek za direktorico Javnega zavoda Mekinjski samostan. So pa zaradi 
prepozno prispelega gradiva zavrnili točko o zbirnem centru za ravnanje z odpadki, zato so se v sredo 
morali sestati še na izredni seji.

Občinski svetniki so se februarja sestali kar dvakrat – najprej na redni, nato pa še na 
izredni seji. / Foto: Jasna Paladin

Za direktorico Javnega zavoda Mekinjski samostan je bila 
potrjena Irena Gajšek. / Foto: Jasna Paladin

Jasna Paladin

Kamnik – Dijaki Gimnazije 
in srednje šole Rudolfa Ma-
istra Kamnik se bodo med 
9. in 13. marcem znova ude-
ležili Mladinskega parla-
menta alpske konvencije 
(YPAC), kjer diskutirajo o 
različnih temah, ki so po-
membne za prihodnost alp-
skega prostora. V projektu 
že petnajst let sodeluje deset 
šol iz sedmih alpskih držav 
z namenom, da udeleženci s 
simulacijo parlamenta spoz-
navajo delovanje demokra-
tičnega instrumenta odloča-
nja. Letos bo zasedanje pote-
kalo v Rosenheimu v Nem-
čiji, krovna tema pa je Traj-
nostni razvoj v Alpah s štiri-
mi podtemami – odpadne in 

pitne vode, zmanjšanje ne-
enakosti, odgovorna potro-
šnja in proizvodnja ter živ-
ljenje na podeželju.
Na zasedanje se morajo di-
jaki dobro pripraviti in pri-
dobiti čim več konkretnih 
informacij, zato so, skupaj z 
mentoricama Renato Capu-
der Mermal in Rafaelo Ko-
žlakar, pred dnevi obiskali 
občino. Na njihova vpraša-
nja so odgovarjali predstav-
niki različnih oddelkov ob-
činske uprave. 
Na zasedanju bodo po celo-
tedenskem razpravljanju in 
usklajevanju izglasovali de-
set resolucij, ki jih bodo 
nato predstavili pristojnim v 
lokalni skupnosti in jih pre-
dali tudi predsedniku držav-
nega zbora.

Dijaki o trajnostnem 
razvoju v Alpah
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Spoštovane občanke, spoštovani občani, 

vljudno vabljeni na srečanje župana  
Mateja Slaparja z občani, ki bo vsak  
četrtek od 12. do 15. ure, in sicer po  
predhodnem naročilu na telefonsko  

številko 01/831-81-17. 

Veselimo se srečanja z vami.
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OBČINA KAMNIK
objavlja JAVNE RAZPISE za

•   sofinanciranje dejavnosti društev na področju  
kmetijstva v občini Kamnik in

•   sofinanciranje dejavnosti turističnih društev v  
občini Kamnik 

Razpisna dokumentacija bo objavljena na uradni sple-
tni strani Občine Kamnik www.kamnik.si, in sicer od 
petka, 21. februarja 2020, dalje. Vloge je treba oddati 
do torka, 24. marca 2020, do 12. ure. Dodatne infor-
macije lahko dobite pri Katarini Ščetinin po telefonu 
01/831 81 27 ali po elektronski pošti: katarina.scetinin@
kamnik.si.
 
•   sofinanciranje mladinskih programov in projektov 

v Občini Kamnik v letu 2020

Razpisna dokumentacija je objavljena na uradni spletni 
strani Občine Kamnik www.kamnik.si. Vloge je treba od-
dati do petka, 13. marca 2020, do 10. ure. Dodatne in-
formacije lahko dobite pri Pepci Podgoršek po telefonu 
01/831 82 22 ali po elektronski pošti: pepca.podgorsek@
kamnik.si.  

 Matej Slapar l.r. 
 ŽUPAN
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OBČINA KAMNIK

obvešča o

VPISU PREDŠOLSKIH OTROK V VRTCE  
V OBČINI KAMNIK

za šolsko leto 2020/2021

Vpis bo potekal v vrtcih v času uradnih ur, in sicer od 2. 
do 13. marca 2020. Vlogo je treba oddati na sedežu vrt-
ca prve izbire ali jo poslati po pošti. Poziv za vpis s 
podrobnejšimi informacijami bo objavljen na uradni 
spletni strani Občine Kamnik www.kamnik.si, na spletnih 
straneh vrtcev in na oglasnih deskah. 

Dodatne informacije lahko prejmete v času uradnih ur na 
sedežih posameznih vrtcev.

 Matej Slapar
 ŽUPAN

Jasna Paladin

Kamnik – Domača, lokalno 
pridelana hrana postaja zno-
va vedno bolj pomembna, 
zato se kmetje zavedajo, da 
so izmenjava znanj in izku-
šenj ter sodelovanje bistve-
nega pomena, saj je pot do 
potrošnikov že tako težka. 
Kako izmenjati izkušnje in 
znanje, so spoznavali sode-
lujoči v projektu Odprta vra-
ta kmetij, v katerega so bile 
vključene izbrane kmetije z 
območja LAS Srce Sloveni-
je, LAS loškega pogorja, 
LAS s CILjem in LAS Go-
renjska košarica. 

Kmetje morajo sodelovati
Projekt je zaključen, rezulta-
ti pa spodbudni, so predsta-
vili na okrogli mizi v Mekinj-
skem samostanu, na kateri 
so sodelovali partnerji v pro-
jektu Valentin Zabavnik, 
predsednik Sadjarsko-vr-
tnarskega društva Tunjice, 
Domen Virant s Kmetije Pr' 
Ropet iz Volčjega Potoka in 
Jože Korošec z Ekološke 
kmetije Matevžuc iz Tuhinj-
ske doline ter etnolog dr. 
Janez Bogataj in Barbara La-
puh iz Kmetijsko gozdar-
skega zavoda Ljubljana. 
»Narave dandanes marsikdo 
sploh ne pozna več. Globali-
zacija je odpihnila male kme-
tije in s tem lokalno hrano in 
zdaj se borimo za nekaj, kar 
je bilo nekoč povsem normal-
no,« je povedal Valentin Za-
bavnik in pojasnil, da so v 
tunjiškem društvu v sklopu 
projekta razvili programe za 
vrtčevske in osnovnošolske 
otroke, ki jim predajajo zna-
nje o avtohtonih slovenskih 
sortah ter travniških sadov-
njakih. Z učinki je zadovo-
ljen tudi Domen Virant. »Ta 
projekt je zame prišel kot na-
ročen,« je poudaril in dodal, 
da namerava tudi v prihodnje 
svoje znanje posredovati za-
interesiranim kmetom; od 
številnih se na terenu uči tudi 
sam. Vsi trije so v ospredje 
postavili dobre izkušnje, s ka-
terimi so prek programov iz-
obraževanj v seneni verigi 
spodbujali pridelavo, predela-
vo in porabo mleka senene 
prireje, v sadni verigi pa pri-
delavo in predelavo jagodi-
čevja in drugega sadja.

Šole imajo svoje potrebe

A vse skupaj čaka še veliko 
dela. Barbara Lapuh je pou-
darila pomen kratkih pre-
hranskih verig, ki so bile 
pred letom 2000 neprimer-
no bolj razvite skozi različne 
zadruge, kasneje pa so skozi 
javne razpise, na katerih 
morajo javni zavodi naročati 
80 odstotkov hrane po klju-
ču najcenejšega ponudnika, 
izgubile veljavo. 
Dvajset odstotkov pa še ved-
no lahko naročijo mimo raz-
pisa – neposredno pri kme-
tih ali drugih lokalnih ponu-
dnikih. Preverili smo, kje ta 
del hrane naročajo kam-
niške osnovne šole.
Na OŠ Frana Albrehta so v 
preteklem letu tako sodelo-
vali z Vinkom Kimovcem iz 
Bukovice pri Vodicah, pri 
katerem so nakupili jabolka, 
s Kmetijsko zadrugo Jarina 
iz Litije pri nakupu dela sad-
ja in zelenjave, s čebelarjem 
Igorjem Luzarjem iz Lesc, z 
Matejem Štrajharjem s 
kmetije Pr'Anžič s Tučne 
pri nakupu domačega kru-
ha, na Kmetiji Jamšek v Ko-
mendi so kupili mleko, na 
Kmetiji Mis iz Zavrha pod 
Šmarno goro pa maslo. 
»Predvidevamo, da bomo s 
temi dobavitelji v prihodnje 
nadaljevali sodelovanje. Pre-
izkusili bomo pa še kakšne 
nove. Ponudbe za določena 
živila je premalo, cene pa so 
odvisne od letine. Trudimo 
se, da vključujemo čim več 
lokalno pridelanih živil in 
zmanjšujemo količino em-
baliranih izdelkov in s tem 
količino odpadkov,« nam je 
pojasnila Denise Zajc, orga-
nizatorica šolske prehrane, 
o tem, zakaj ni več dobavite-

ljev s Kamniškega, pa: »Kdo 
v Kamniku je imel lani toli-
ko jabolk, kot jih potrebuje-
mo? Ali pa ostale zelenjave 
in sadja? Ga ne poznam, 
vsaj ponudbe nismo dobili 
nobene. Imamo le 800 
učencev na petih lokacijah. 
Prav tako menim, da je tudi 
hrana iz Bukovice pri Vodi-
cah lokalna.«
Za približno 7500 evrov hra-
ne izven razpisa pri lokalnih 
ponudnikih vsako leto naro-
čijo tudi v OŠ Šmartno v Tu-
hinju, in sicer sadje in zele-
njavo v Kmetijski zadrugi 
Jarina, mleko in mlečne iz-
delke na Kmetiji Tonk iz 
Šmartnega ob Dreti, bio 
kruh pa v podjetju B-forma 
– Zdrav obrok iz Kamnika. 
»Izdelki oz. pridelki so draž-
ji, vendar so kvalitetni. Naša 
šola ima trenutno s tremi 
podružnicami 427 učencev. 
Količine za nas niso težava. 
Sklenjene imamo pogodbe 
za eno leto in jih vsako leto 
znova obnovimo, moramo 
pa paziti, da ne presežemo 
dovoljene vrednosti glede na 
celoten razpis,« pojasni or-
ganizatorica šolske prehra-
ne Andreja Hrovat.
Na OŠ Toma Brejca so delež 
nakupa lokalne hrane v zad-
njih letih močno povečali in 
se močno približali kvoti 20 
odstotkov javnega naročila. 
Jabolka in jabolčni sok 
kupujejo na ekološki kmetiji 
Leopolda Miša z Gorjuše pri 
Dobu, sveže mleko na kme-
tiji Jamšek v Komendi, med 
pri Čebelarstvu Koderman v 
Dobu, kruh in pekovske iz-
delke na Kmetiji Pr' Anžič 
na Tučni, jogurte, maslo in 
druge mlečne izdelke pri 
Anžetu Pirnatu z Brezovice 
pri Dobu, jabolka pri sadjar-

ju Vinku Kimovcu iz Buko-
vice pri Vodicah, različno 
sadje in zelenjavo pa na 
kmetiji Andreja Burje iz 
Spodnjih Kosez, v Kmetijski 
zadrugi Jarina ter na kmeti-
jah Peskar iz Črešnjic, 
Mavrič iz Goriških brd in 
kmetiji Ivana Stibilja iz Aj-
dovščine. »Cena pri lokalnih 
ponudnikih je seveda višja, 
vendar se zavedamo, da so 
živila kvalitetna z bistveno 
boljšo hranilno sestavo. Te-
žava pri oskrbi je predvsem 
pri sezonskem sadju in zele-
njavi, ki sta dosegljiva le 
krajši čas. S čim večjo upo-
rabo lokalne hrane lahko 
šola vpliva na spreminjanje 
prehranjevalnih navad 
učencev, izboljšanje njiho-
vega zdravja in kakovosti 
življenja ter hkrati poskrbi 
za ohranitev planeta. Tega 
se zavedamo in to z različni-
mi dejavnostmi prenašamo 
na naše učence in njihove 
starše,« pravi ravnateljica 
Mojca Rode Škrjanc.
Kaj pa pravita vodji šolske 
prehrane Teja Strlič in Kata-
rina Komatar iz OŠ Marije 
Vere? »Dobro sodelujemo z 
različnimi lokalnimi pride-
lovalci. Trudimo se čim bolj 
približati dovoljeni kvoti na-
ročanja pri lokalnih ponu-
dnikih izven javnih naročil. 
Naročamo predvsem sadje, 
zelenjavo, mleko in mlečne 
izdelke, kruh in med, in si-
cer v skladu z navodili in pri-
poročili osnovnim šolam 
Agencije RS za kmetijske 
trge in razvoj podeželja. 
Cene so res nekoliko višje, 
vendar kvaliteto izdelkov 
lahko samo pohvalimo. Na 
šoli imamo samo razdelilno 
kuhinjo. Predvsem nam pri-
manjkuje prostor za pripra-
vo živil in skladiščenje. 
Učencem ne kuhamo obro-
kov, tako da smo tudi pri na-
ročanju lokalnih proizvodov 
omejeni glede na izbiro pro-
izvoda. Smo torej uporabni-
ki proizvodov iz rok v usta, 
to pomeni, da nam morajo 
živilo zjutraj pripeljati do 7. 
ure in ga mi razdelimo do 
šolske malice. Dobavitelji 
morajo torej živila dostaviti v 
istem dnevu, kot bodo izda-
na učencem, kar tudi lahko 
predstavlja problem.
Iz OŠ Stranje nam odgovo-
rov niso poslali.

Jejmo lokalno pridelano
To je le eden od ciljev projekta Odprta vrata kmetij, ki želi med kmeti spodbuditi sodelovanje, 
posledično pa jih približati potrošniku. Kako je v praksi, smo preverili po kamniških osnovnih šolah.

Valentin Zabavnik, Domen Virant in Jože Korošec 
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Kamnik – Občinski oddelek za premoženjsko-pravne in 
splošne zadeve obvešča, da so ob koncu lanskega leta uved-
li nekaj sprememb na parkiriščih v občinski lasti, in sicer na 
naslovih Ljubljanska cesta 3d, 4a in 5d ali – bolje poznano 
– na parkiriščih pred pekarno, banko in sladoledno sobo, ki 
po novem veljajo za območja kratkotrajnega parkiranja, 
zato je treba prihod z vozilom na viden način označiti s par-
kirno uro. Parkiranje je omejeno na eno uro, in sicer od po-
nedeljka do petka med 7. in 22. uro. »Glede na navedeno 
vas obveščamo, da bo občinsko redarstvo začelo nadzor 
tudi na omenjenih lokacijah, ob tej priložnosti pa vas vlju-
dno prosimo za upoštevanje nove prometne ureditve,« spo-
ročajo z občine. J. P. 

Nova območja kratkotrajnega parkiranja
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Občinske novice, mnenja

petek, 21. februarja 2020

Nives Matjan,  
svetnica LMŠ

V decembru 2019 je bil potrjen 
tudi s strani svetnikov Liste 
Marjana Šarca predlog prora-
čuna, ki je najpomembnejši 
strateški dokument občine. Z 
njim uresničujemo zastavljene 
cilje in želje občanov, krajev-
nih skupnosti, svetniških sku-
pin in občinske uprave. Sprva 
je bil v osnutku predloga pri-
manjkljaj 6 milijonov evrov, 
kar se je kasneje uskladilo, in 
na koncu sta za prioritete ob-
čine ostala dva milijona evrov.
Glede na oceno vrednosti iz-
gradnje nove šole Frana Al-
brehta je en milijon evrov ab-
solutno premalo. Pol milijona 
za nakupe zemljišč na strate-
ško pomembnih območjih, 
kjer je pravilno, da se ohranja 
lastništvo občine, pa se je iz-
kazalo za občutno premalo že 
na prvi letošnji seji občinskega 
sveta, saj smo dve minuti pred 
16. uro dobili na mizo doku-
mente o investiciji v Zbirni 
center Suhadole in točko reba-
lansa, ki povišuje sredstva na 
1,3 milijona evrov. Že lani se 
je vedelo, da bodo zemljišča 
na območju Smodnišnice 
naprodaj! Ja, tudi za zbirni 
center se je vedelo, ampak da 
se zahteva od nas, svetnikov, 
da razpravljamo o investiciji 
občine, brez da bi pregledali 
gradivo, je pa – reci, piši – ne-
odgovorno s strani občinske 
uprave, zato smo v svetniški 
skupini glasovali odločno pro-
ti taki praksi.
Nekaj več denarja ta proračun 
namenja obnovi cest, ampak 
še vedno premalo. Trenutno 
opažamo, da se obnavljajo 
deli cestišč, ki niso bili predvi-
deni, neurejeni pa ostajajo od-

seki, ki so nujno potrebni ob-
nove. Nekateri so bili v predlo-
gu proračuna in potem izloče-
ni, npr. Stolnik, za katerega je 
svetniška skupina LMŠ že v 
letu 2018 vložila amandma, 
ki pa je naletel na gluha ušesa.
Občina nima jasne vizije, kam 
bo v naslednjih letih sredstva 
proračuna namenila, katere so 
njene prioritete, premalo napo-
ra usmerja v dolgotrajno oskr-
bo občanov, saj trenutne aktiv-
nosti ne zadostujejo. Napre-
dnim in trajnostno naravna-
nim občinam je prva skrb dob-
ro počutje občanov. Primer 
dobre prakse bi bil nakup elek-
tričnega vozila za prevoze ob-
čanov do zdravstvenega doma 
in nazaj.
Pozitivna usmeritev občine 
trenutno je povečanje sredstev 
za nakupe zemljišč, saj bomo 
še kako potrebovali nove kapa-
citete vrtcev, domove za starej-
še občane, dnevne centre, nove 
umestitve centralnih dejavno-
sti in parkovnih ureditev.
Pogrešam večjo odločnost žu-
pana in podporo občinske 
uprave pri uresničitvi smelih 
in za občino koristnih projek-
tov, izgradnjo nove šole Frana 
Albrehta pa je treba približati, 
in ne oddaljevati, kot se dogaja 
sedaj.

Mnenje občinske svetnice

Pogrešam večjo 
odločnost županana vprašanja g. Danijela Ko-

vačiča, objavljena v pismu v 
Kamničan-ki 7. februarja 
2020
Kako bo strokovna komisija, 
ki jo vodite, zagotovila, da 
voda v izvirih pod Veliko pla-
nino ne bo onesnažena po 
sprejetem odloku, ki bo urejal 
odvajanje in čiščenje odpad-
nih komunalnih voda?
Strokovna komisija za ohra-
njanje in razvoj Velike plani-
ne (v nadaljevanju Komisija) 
zagovarja strokoven in sistem-
ski pristop k omenjeni proble-
matiki: pitno vodo je treba 
ohraniti in zaščititi. Komisija 
pripravlja izhodišča, temelje, 
ki jih posreduje strokovnim 
službam občine, inšpekciji in 
pristojnim državnim služ-
bam. Upoštevamo celovit pri-
stop do ljudi, tako z vidika 
sofinanciranja kot izvedbe 
ukrepov (npr. ureditev infra-
strukture za odpadno vodo, 
odvoz fekalij …) kot izvajanja 
javne službe (zaračunavanje 
okoljskih taks, inšpekcijski 
nadzori, omejitev dostopa/
prometa itd.). Pri pripravi od-
loka je treba upoštevati vso 
veljavno zakonodajo, ki ureja 
zaščito specifičnega okolja, 
kot je Velika planina (kraški 
svet, vodovarstveno območje, 
nadmorska višina) in ohra-
njati vodne vire. Lastnikom 
koč in obiskovalcem je treba 
dati možnosti in rešitve za 
zagotavljanje pravilnega od-

Prejeli smo

Odgovori

vajanja in čiščenja odpadnih 
voda. 
Kako boste z vso resnostjo ure-
dili nadzor pri odvajanju fe-
kalij, čeprav je nadzor dolžna 
izvajati inšpekcija?  
Nadzor temelji na ozavešče-
nosti uporabnika do varstva 
okolja, pitne vode, na družbe-
ni odgovornosti vseh nas (upo-
rabniki, nadzorniki, strokovne 
službe) do te problematike. 
Nato bomo vzpostavili sistem 
izvajanja javne službe ureje-
nega odvoza fekalij in sofinan-
ciranje različnih ukrepov s ci-
ljem izboljšati stanje. Na kon-
cu sledi izvajanje kaznovalne 
politike do uporabnikov na 
Veliki planini, seveda ob pogo-
ju, da so vsi občinski objekti 
zgledno urejeni (npr. Zeleni 
rob, Spodnja postaja gondole 
itd.). Pravilo je, da najprej po-
čistimo pred svojim pragom. 
Ali se bo omenjena komisija 
maksimalno angažirala, da bo 
država postavila ograjo okoli je-
zera v neposredni bližini koče v 
Kamniški Bistrici? Namreč 
vsakdo lahko v poletnih mesecih 
(pa tudi drugih letnih obdobjih) 
vidi, da se v jezeru kopajo prepo-
teni in drugi obiskovalci, pa tudi 
psi posameznih lastnikov.
Vsako ograjo/zid se da preple-
zati, zato menim, da tako 
strog ukrep ni potreben. Nujno 
pa je treba ozaveščati ljudi o 
neprimernem ravnanju in 
posledicah (opozorilne table, 
objave v medijih …). 

 

Dušan Papež, predsednik 
Strokovne komisije za 

ohranjanje in razvoj 
Velike planine

Bogdan Pogačar, 
svetnik NSi

V sredo, 19. februarja, je ob-
činski svet na prvi izredni seji 
v tem mandatu obravnaval 
Dokument identifikacije inve-
sticijskega projekta (DIIP) za 
Zbirni center za ravnanje z 
odpadki v Suhadolah.
Zbirni center bosta občini Ka-
mnik in Komenda zgradili 
skupaj, in sicer do roka 31. 12. 
2020, ki ga je postavil inšpek-
tor. V začetku februarja so bili 
zaključeni postopki urejanja 
zemljišč, predvidenih za novi 
zbirni center. Ocenjena vred-
nost investicije znaša 750 tisoč 
evrov, občini pa bosta zagoto-
vili sorazmeren delež glede na 
število prebivalcev. Občina 
Kamnik bo projekt prijavila 
na razpis v skladu z Zako-
nom o financiranju občin za 
dodelitev nepovratnih sredstev 
s strani države. Pred prijavo je 
treba imeti potrjeno dokumen-
tacijo DIIP in IP, investicijo 
pa umeščeno v tekoči prora-
čun in načrt razvojnih progra-
mov. Občinski svet bi lahko 
zadevo obravnaval že na re-
dni seji 12. februarja, a so se 
svetniki odločili, da zaradi 
nepravočasno pripravljenega 
in obsežnega gradiva zadeve 
ne bodo uvrstili na dnevni red 
ter da naj bo v ta namen skli-
cana izredna seja, saj mora 
občina prijavo vložiti do kon-
ca februarja. Glede na to, da 
trenutno stanje na področju 
zbiranja odpadkov v celotni 
državi ni vzorno urejeno (vsi 
se spomnimo lanskega požara 
v centru v Suhadolah in kopi-
čenja odpadkov po vsej državi, 

kar predstavlja tveganje za 
onesnaženje ter posledično za 
zdravje ljudi), in zaradi dej-
stva, da v občini Kamnik ni-
mamo niti enega tovrstnega 
objekta, ki bi izpolnjeval za-
konska določila, menim, da je 
dobrodošlo, da se ta tematika 
obravnava na ločeni seji.
Obravnavani projekt za zbir-
ni center za ravnanje z odpad-
ki v Suhadolah obsega zuna-
njo ureditev v treh nivojih in 
umestitev dveh nadstrešnic s 
skupno površino 1530 kvadra-
tnih metrov. Na prvem nivoju 
se bodo pod nadstrešnico ure-
dile površine za zbiranje posa-
meznih frakcij (les, papir, pla-
stika ...). Pod drugo nadstre-
šnico pa bodo površine, name-
njene zbiranju azbestnih od-
padkov, odpadne električne in 
elektronske opreme, kosovnih 
odpadkov, in umestitev zaboj-
nika za nevarne odpadke.
Prihodnost je na strani tistih, 
ki bodo znali poskrbeti za ure-
jeno, čisto ter varno okolje. Ka-
mnik mora narediti korak 
naprej pri zavarovanju vod-
nih virov, skrbi za kvaliteto 
zraka in ravnanju z odpadki.
Naj bo to prvi korak.

Mnenje občinskega svetnika

Zbirni center za 
ravnanje z odpadki

Kompleks Mekinjskega samo-
stana je precej obsežen. Poleg 
več kot 4000 kvadratnih me-
trov notranjih prostorov obsega 
tudi številne zunanje površine. 
V zadnjih letih smo uspešno ter 
zgledno prenovili nekaj prosto-
rov v okviru projekta Preobraz-
ba LAS Srce Slovenije.
V samostanskem kompleksu 
se odvija vse več prireditev, de-
lavnic, predavanj, festivalov in 
poletnih šol. Vse bolj odkriva-
mo, da je potencial za uporabo 
kompleksa izreden – tudi za 
protokolarne namene. Z razvo-
jem programov in ponudbe 
moramo nadaljevati ter iskati 

možnosti sofinanciranja pri na-
daljnji prenovi. Pri umeščanju 
vsebin v kompleks naj se išče-
jo sinergijski učinki in izbiri pro-
grami, ki drug drugega ne 
bodo izključevali, obenem pa 
naj se v kompleks umestijo tudi 
vsebine, ki bodo omogočale 
redne finančne prihodke (npr. 
oddaja prostorov za kongrese, 
poroke, nastanitvene kapacite-
te, prostori za mlade podjetni-
ke ali ustvarjalce idr.).
Na zadnji redni seji občinskega 
sveta smo za novo direktorico 
Javnega zavoda Mekinjski sa-
mostan potrdili go. Ireno Gaj-
šek. Na javnem razpisu je bila 
med 17 prijavitelji prepoznana 
kot najprimernejša kandidatka. 
Novi direktorici ob začetku 
dela želim, da bo lahko svoje 
bogate izkušnje z vodenjem in 
razvojem blagovnih znamk čim 
bolje izkoristila pri vodenju in 
razvoju našega zavoda.

Dr. Jernej Markelj, podžupan 
Občine Kamnik
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Mekinjski samostan živi
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Občina Kamnik je bila v pre-
teklem obdobju industrijsko 
močna občina in posledica tega 
je veliko degradiranih območij. 
Že v prejšnjem občinskem svetu 
sem predlagal ustanovitev Skla-
da za nakup nepremičnin in že-
lim si, da bi občinska uprava bolj 
ambiciozno pristopila k nakupu 
zemljišč. Vse svetniške skupine 
so imele v volilnih programih ob-
ljube glede ureditve situacije v 
KIK-u, zato je dolžnost občinske 
uprave, da se loti urejanja. LDP 
pri tem projektu ponuja maksi-
malno podporo v občinskem 
svetu. Nerešen je problem ob-
močja Meso Kamnik, Utokove 
jame in neurejenih nepremičnin 

na Šutni. V mestnem jedru ne 
bo premika, če se izzivov ne 
bomo lotili načrtno. Veliko je go-
vora o oživitvi mestnega jedra, 
žal ostaja samo pri nekaj večjih 
dogodkih (narodne noše, Kam-
fest), nato pa se mesto vrne v 
osamo. Brez strategije in morda 
s spremembami lastništva neka-
terih stavb v mestnem jedru ne 
bo preboja. Če si lastnik, potem 
imaš vpliv tudi na vsebino, tudi v 
primeru KIK-a. Trenutno je obči-
na prepuščena dobri volji posa-
meznih lastnikov (območje biv-
šega Alprema). Vendar je pro-
storska politika občine preveč 
pomembna, da bi smela biti 
odvisna le od posameznikov, 
občina mora postaviti prioritete. 
Župan si je za enega od podžu-
panov izbral dr. Jerneja Marklja, 
ki ima izkušnje pri urejanju pro-
stora, zato se nadejamo pozitiv-
nih korakov.

Edis Rujović
Občinski svetnik LDP

Kaj je s kamniško prostorsko 
politiko?

Jasna Paladin

Praproče v Tuhinju – De-
lavci Komunalnega podje-
tja Kamnik te dni izvajajo 
sanacijo občinske ceste 
Ravne–Praproče, ki je bila 
poškodovana zaradi po-

škodb in usadov. Na prib-
ližno devetdesetih metrih 
dolžine bodo zamenjali 
ustroj, utrdili brežine, ure-
dili odvodnjavanje in asfal-
tirali cestno površino. Dela 
bodo zaključena še ta me-
sec.

Sanacija usada in ceste 
v Prapročah

Sanacija ceste proti Prapročam / Foto: Komunalno podjetje Kamnik

Kamnik – Občina Kamnik in Zavod za turizem, šport in kul-
turo Kamnik bosta znova nagradila posameznike za športne 
dosežke v minulem letu in dosedanje delo v športu na ob-
močju občine Kamnik. Prireditev bo v četrtek, 27. februarja, 
ob 17. uri v Domu kulture Kamnik. J. P.

Priznanja za športne dosežke in delo v športu
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Jasna Paladin

Duplica – Na vedno bolj pe-
rečo problematiko je v ime-
nu krajanov na februarski 
seji občinskega sveta opozo-
ril tudi svetnik Grega Zor-
man. »Pred leti smo imeli v 
južnem delu Kamnika veli-
ke težave z onesnaževanjem 
zraka, ki ga je povzročalo 
kurjenje biomase v kurilni 
napravi podjetja Tisa, v nek-
danji tovarni Stol. V letih 
2010 in 2011 je Inšpekcija 
za okolje in naravo opravlja-
la redne nadzore delovanja 
te družbe, vrstili so se prote-
sti krajanov, v naslednjih le-
tih se je situacija umirila 
oziroma ni bilo več zaslediti 
tako vidnih sledi onesnaže-
vanja. V zadnjih tednih pa 
so se na nas obrnili zaskr-
bljeni občani z Duplice in 
širše okolice in nam dostavi-
li fotografije, da se iz dimni-
ka nekdanjega Stola ponov-
no vali črni dim, v zraku pa 
je moč zaznati tudi vonj po 

plastiki, gumah. Skrbi nas, 
da se pri kurjenju poleg bio-
mase kurijo tudi odpadki in 
druge snovi, ki se v takšnih 
kurilnih napravah ne smejo 
kuriti. Črne saje so vidne na 
avtomobilih, oknih, obeše-
nem perilu, terasah. One-
snažen zrak prebivalci vdi-
havajo, onesnažen zrak pri-
de v organizem tudi preko 
zelenjave, ki uspeva na bli-
žnjih vrtovih, onesnaženost 
se lahko kopiči v prsti. O te-
žavah z onesnaženim zra-
kom poročajo tudi občani iz 
okolice Livarne Titan, ki 
opažajo drobne kovinske 
delce ter droben črn prah na 
terasah, okenskih policah, 
avtomobilih ...,« pravi Zor-
man in daje pobudo, da bi v 
občini imeli stalno postajo 
za merjenje kakovosti zraka.
Na občini so s stanjem sez-
nanjeni in zato tudi v nave-
zavi z Inšpektoratom RS za 
okolje in prostor, Agencijo 
RS za okolje (Arso) in Zdra-
vstvenim domom Kamnik. 

Kot je pojasnila Mihaela Br-
not Veternik z občinske 
uprave, pojasnil pristojnega 
inšpektorata glede postop-
kov, ki jih v zvezi s tem vodi-
jo, še niso prejeli, videti pa 
je, da podatkov o tem, kak-
šen zrak dihajo na Duplici, 
nimajo niti na Arsu. Meril-
ne postaje v Kamniku na-
mreč nimajo, z mobilno 
enoto pa so v Kamniku zrak 
nazadnje merili pred petnaj-
stimi leti. Poleg teh meritev 
so v letih 2005, 2006, 2007 
in 2009 izvedli še nekaj 
kratkotrajnih meritev duši-
kovega dioksida in benzena 
z difuzivnimi vzorčevalniki 
na lokaciji Steletove, Livar-
ske in Kovinarske ceste v 
Kamniku. Rezultati so javno 
dostopni na atlasu okolja. 
»Državno merilno mrežo za 
spremljanje kakovosti zuna-
njega zraka trenutno sesta-
vlja 23 merilnih mest po 
Sloveniji. Obstoječa merilna 
mreža zagotavlja osnovne 
podatke o kakovosti zraka v 

Sloveniji in zadostuje zahte-
vam evropske zakonodaje. 
Na Arsu se zavedamo, da je 
poleg teh lokacij v Sloveniji 
še mnogo mest, kjer se soo-
čajo s prekomerno onesna-
ženostjo zraka, ampak meri-
tev žal ne moremo izvajati 
povsod. Radi bi poudarili, da 
meritve kakovosti zraka še 
ne pomenijo njegovega iz-
boljšanja,« pojasnjujejo na 
Arsu, kjer pa imajo vseeno 
tudi spodbudno informaci-
jo. Mrežo stalnih merilnih 
mest za spremljanje one-
snaženosti zunanjega zraka 
bodo v okviru nove finančne 
perspektive za obdobje 
2021–2027 nadgradili, kot 
novo lokacijo pa so prepoz-
nali tudi mesto Kamnik. Po-
čakati je treba le, da bo pro-
jekt odobren.
Občina kljub temu razmi-
šlja, da bi najela ali kupila 
svojo merilno napravo. Oce-
na stroškov postavitve in le-
tnega vzdrževanja bo znana 
po pridobitvi ponudb.

Zrak znova onesnažen
Krajani južnega dela občine opozarjajo, da je zrak – predvsem na Duplici – onesnažen. Agencija RS za 
okolje v Kamniku nima svoje postaje za merjenje kakovosti zraka, kar naj bi se v prihodnje sicer 
spremenilo. Občina kljub temu razmišlja, da bi meritve na svoje stroške opravljala sama.

Delovna nesreča v podjetju v Kamniku
Policisti so bili napoteni v podjetje v okolici Kamnika, kjer se 
je med delom poškodoval delavec. Na kraju nezgode je bilo 
z zbiranjem obvestil ugotovljeno, da si je delavec med va-
kuumiranjem na delovnem stroju poškodoval roko. Zaradi 
poškodbe je bil z reševalnim vozilom ZD Kamnik odpeljan 
na UKC Ljubljana. Po vseh zbranih obvestilih bo napisano 
poročilo na tožilstvo.

Prometna nesreča na Mengeškem polju
Policisti so bili obveščeni o prometni nesreči, do katere je 
prišlo na regionalni cesti Duplica–Mengeš. Na kraju nesreče 
je bilo ugotovljeno, da je voznik osebnega avtomobila čelno 
trčil v tovorno vozilo, ki je pravilno vozilo v smeri proti Men-
gšu. Zaradi poškodb je voznik osebnega avtomobila na kra-
ju nesreče umrl. 

Zaseženi odtujeni registrski tablici
Vozniku osebnega avtomobila so policisti v Šmarci zasegli 
registrski tablici. Z zbiranjem obvestil je bilo ugotovljeno, da 
sta tablici odtujeni. Proti potrdilu sta bili zaseženi, sledi ka-
zenska ovadba.

Zaseg vozila na Bakovniku
V postopku so policisti imeli voznika tovornega avtomobila. 
Izkazalo se je, da je bil voznik mladoleten in brez vozniške-
ga dovoljenja, za vožnjo pa je uporabljal vozilo, ki ni bilo 
registrirano. Vozilo je bilo zaseženo, obveščeno pa sodišče 
v Kamniku.

Pes napadel fanta in psa
V Lokah v Tuhinju je neznani pes napadel fanta in njegove-
ga psa. Policisti so odkrili lastnika psa, ki je napadel, in mu 
izdali plačilni nalog.

Policijska kronika
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Z nadzorom bomo poskušali izboljšati stanje v kakovosti ločenega zbiranja odpadkov po sistemu »od vrat do vrat«. Pregledovali bomo kakovost ločevanja mešanih komunal-
nih odpadkov (črna posoda s črnim pokrovom), mešane odpadne embalaže (črna posoda z rumenim pokrovom) in biološko razgradljivih kuhinjskih odpadkov (rjava 
posoda). Upamo tudi, da bomo s prihajajočim nadzorom pripomogli k dvigu zavesti o nujnosti ločenega zbiranja odpadkov in s tem preusmerjanja koristnih odpadkov v  
ponovno uporabo, recikliranje ali energijo. Skupaj nam bo uspelo.

Nekaj splošnih napotkov glede pravilnega ločevanja in oddajanja odpadkov:
  mešano odpadno embalažo odlagajte v tipske črne posode z rumenim pokrovom v razsutem stanju ali v kakršnih koli vrečkah,
 večje kose plastične embalaže pred odlaganjem v ustrezno posodo izpraznite in razrežite na manjše kose,
 večje kartonaste škatle sploščite in s tem zmanjšajte prostornino ter jih odložite v moder zabojnik na najbližjem ekološkem otoku, 
 biološko razgradljive kuhinjske odpadke odlagajte v tipske rjave posode v biorazgradljivih ali papirnatih vrečkah oziroma v razsutem stanju,
 večje količine zelenega vrtnega odpada oddajte v Zbirni center Suhadole,
  kosovni odpadki, nevarni odpadki, avtomobilske gume in gradbeni ter izolacijski materiali ne sodijo v tipske posode na zbirnem mestu in vam za njihovo oskrbo 

nudimo drugo storitev v okviru javne službe (npr. oddaja v Zbirni center Suhadole, naročilo enkratnega odvoza proti plačilu, brezplačen odvoz kosovnih odpadkov na  
podlagi izpolnjenega kupona …).

NADZOR NAD PRAVILNIM LOČEVANJEM ODPADKOV  
V OBČINI KAMNIK
Predstavniki podjetja Publikus, d. o. o., ter Inšpekcijske službe Občine Kamnik bomo v prvi polovici leta  
na celotnem območju Občine Kamnik izvajali nadzor nad pravilnim ločevanjem odpadkov. 

OBIŠČITE PRENOVLJENO SPLETNO STRAN www.publikus.si
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Snovik – Tradicionalni lite-
rarni večer je bil tudi letos 
zaključek literarnega nateča-
ja, ki ga je – ob letošnjem 18. 
rojstnem dnevu term – spre-
mljala tema pogum. Avtorji 
pesmi – tako otroci kot odra-
sli iz vseh koncev Slovenije 
– so na natečaj poslali kar 
petdeset svojih del, pregle-
dala pa jih je tričlanska ko-
misija, ki so jo sestavljale: 
direktorica Knjižnice Fran-
ceta Balantiča Kamnik Bre-
da Podbrežnik Vukmir, 
knjižničarka v Osnovni šoli 
Šmartno v Tuhinju Olga 
Drolc in predstavnica Term 

Snovik Stanka Parkelj Rozi-
na.
V kategoriji otroci do 15 let so 
bile za avtorice najboljših 
treh pesmi izbrane: Zala Gril 
iz Velenja, Karolina Bregar s 
Krke in Izza Zrnec z Vrhni-
ke. Tudi v kategoriji odraslih 
so se najbolje izkazale pesni-
ce; za najboljše tri so bile raz-
glašene: Nataša Pregl iz Cer-
kelj, Kristina Zupančič iz 
Domžal in Simona Babič iz 
Slovenske Bistrice. 
Dogodek je vodila Breda 
Podbrežnik Vukmir, za pri-
jetne glasbene vložke na kla-
viaturi pa je poskrbel član 
Godbe Tuhinjska dolina An-
ton Špenko.

V termah so 
prebirali verze
V Termah Snovik so na predvečer slovenskega 
kulturnega praznika pripravili že dvanajsti 
literarni večer.

Literarni večer v Termah Snovik / Foto: Stanka Parkelj Rozina

Jasna Paladin

Kamnik – Strip je v zadnjem 
obdobju spet precej pogu-
mno zakorakal na slovensko 
literarno prizorišče in že 
zdaleč ni namenjen le mla-
dim in lahkotnim temam. 

Razgiban, napet in 
zgodovinsko 
verodostojen strip
Svoj strip so tako že dobili 
Ivan Cankar, Franjo Malgaj, 
slovenski klasiki in nekateri 
drugi, zdaj pa tudi Rudolf 
Maister v knjigi Naš Mais-
ter, ki je – kot jo opisujejo 
pri Založbi Miš – razgiban, 
napet in zgodovinsko vero-
dostojen strip o tem naro-
dnem junaku, ki se ponuja v 
branje mladim in odraslim.
Knjigo sta v pogovoru z 
Alenko Juvan v Rojstni hiši 
Rudolfa Maistra pred dnevi 
predstavila avtorja – dr. Mi-
hael Glavan, ki je napisal 
scenarij oz. besedilo, ter Da-

mijan Stepančič, ki je pri-
speval ilustracije. Oba sta na 
svojih področjih velika po-
znavalca, a če je strip Ste-

pančiču blizu že od nekdaj, 
je bilo za dr. Glavana, zdaj 
že upokojenega doktorja bi-
bliotekarskih znanosti in 
nekdanjega vodjo rokopisne 
zbirke NUK, nekaj novega. 

Maister kar kliče po 
vizualni upodobitvi
»Priprava besedila za strip o 
Rudolfu Maistru je bila 
zame precejšen izziv, saj 
sem bil vajen pisanja daljših 
in bolj poglobljenih razprav 
in del, strip pa zahteva jedr-
natost, čeprav je Maister ena 
od tistih oseb, ki je tako fil-
mična, vizualna in dejavna, 
da je za strip zares zelo pri-
merna. Maistrova življenj-
ska zgodba se je odvijala 
tako hitro in dinamično, da 
prav kliče po vizualni upo-
dobitvi. S stripom je njegovo 

življenje in kulturno-zgodo-
vinska ter človeška podoba 
prišla do izraza veliko bolj 
kot pa s kakšnim suhopar-
nim literarnim opisom,« 
pravi dr. Mihael Glavan, 
prepričan, da bo strip v knji-
gi zanimiv tako mladim kot 
starejšim.
Damijan Stepančič je pove-
dal, da je v pripravo stripa 
vložil več mesecev dela, saj 
mora biti pri zgodovinskih 
stripih oz. stripih o znanih 
osebnostih ilustracija vero-
dostojna. Uporabil je meša-
no tehniko, z barvo je pripo-
vedoval zgodbo in ustvarjal 
vzdušje, med drugim tudi 
težke vojne čase s podobo 
krokarjev.
Knjiga je naprodaj tudi v 
Rojstni hiši Rudolfa Mai-
stra.

Maister tudi v stripu
Izšla je nova knjiga o življenju in delu generala Rudolfa Maistra, ki pa je nekaj posebnega. Gre 
namreč za strip, ki znova postaja vedno bolj priljubljen medij – tudi za predstavitev resnih tem, 
preteklosti in znamenitih osebnosti.

Avtorja stripa Damijan Stepančič in dr. Mihael Glavan v pogovoru z Alenko Juvan v Rojstni 
hiši Rudolfa Maistra  Foto: Jasna Paladin

Strip Naš Maister obsega skoraj sto trideset knjižnih strani. 
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Kamnik – Malo je takšnih, ki 
ne bi vedeli za povezavo To-
neta Smolnikarja s France-
tom Prešernom, saj o njej 
vselej govori s ponosom in z 
veseljem obuja spomine, 
zato je bil tudi dogodek v 
knjižnici kar dobro obiskan. 
Anton Tone Smolnikar je 
praprapranečak Franceta 
Prešerna, rojen je bil sto let 
po pesnikovi smrti. V Pre-
šernovi rojstni hiši so bile 
rojene njegova mama in 
vseh njenih sedem sestra. 
»Prešernov nečak, sin njego-
ve sestre Mine, Jože Vovk, je 
bil stari oče moje mame 
Ivanke, ki je torej Prešerno-

va prapranečakinja. Mama 
je bila druga od otrok po 
vrsti, rojena leta 1922, in ker 
je družina že zgodaj izgubila 
očeta, se je moja stara mama 

Marija le stežka sama prebi-
jala z osmimi hčerami. Moj 
stari ata je bil velik kmet in 
Vovkova oz. Ribčeva doma-
čija, kakor ji še danes rečejo 

po domače, je bila med večji-
mi v Vrbi, kar je bilo razvi-
dno tudi iz velikosti kamna 
pod vaško lipo,« je začel 
Smolnikar, ki je poletja kot 

osnovnošolec preživljal v 
Vrbi pri svoji teti Mici. Spo-
minja se, da so otroci pozna-
li vsak kotiček Prešernove 
hiše (kjer je večkrat tudi pre-

spal, saj je bila tedanja oskr-
bnica hiše mamina sestrična 
Justa), cerkvice sv. Marka in 
vasi Vrba z okolico. Pomagal 
je na kmetiji, otroci so se 
večkrat hodili kopat v današ-
nji Šobčev bajer, njegova teta 
pa je bila znana tudi po dob-
ri gostilni. 
Zbranim je še povedal, kako 
je Prešernova rojstna hiša 
postala muzej in kako so 
pred desetimi leti na TV Slo-
venija o njihovi povezavi s 
Prešernovo rodbino posneli 
oddajo Družinske zgodbe 
ter zaključil z mislijo, da je 
na Prešernov rod zelo pono-
sen, zato je tudi letošnji pra-
znik kulture preživel – kje 
drugje kot v Vrbi.

Ponosen na Prešernov rod
Nekdanji kamniški župan Anton Tone Smolnikar je Prešernov potomec v petem kolenu in pred 
slovenskim kulturnim praznikom je v knjižnici obujal svoje spomine na rojstno hišo Franceta 
Prešerna in Vrbo, v kateri je nekdaj preživljal šolske počitnice.

»Prešerna smo znali povzdigniti šele po 
osamosvojitvi, zato sem prej to povezavo jemal 
le kot nekaj čisto normalnega. Vedel sem, da 
smo v sorodu, bil sem ponosen, zabaval sem se 
s tamkajšnjimi vrstniki in vesel sem bil, da sem 
lahko spal tudi v Prešernovi rojstni hiši.«

Zgornje Stranje – Na Osnovni šoli Stranje so slovenski kul-
turni praznik počastili s kvizom Lepo je biti France Prešeren, 
ki so ga s pomočjo učiteljev za učence od prvega do osmega 
razreda pripravili devetošolci. V ekipi za 9. a  so sodelovali 
Sara Dobovšek, Zala Novak Sitar in Žiga Mihelčič, za 9. b pa 
Tjaša Pavlič, Gašper Babnik in Tilen Novak. Nad pravilnimi 
odgovori je bdela komisija učiteljev. Kviz so vodili osmošol-
ci Nika Lukan, Luka Vettorazzi in Pia Pestotonik, končni re-
zultat pa je bil neodločen. J. P. 

Lepo je biti France Prešeren
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vi VABIMO VAS NA SLOVESNOSTI V SPOMIN

NA OPERNEGA PEVCA JOŽETA GOSTIČA

Domžale - Ljubljana - Homec - Zagreb
17. 2. - 21. 3. 2020

Ponedeljek, 17. februar, ob 19.00
Knjižnica v Domžalah

OTVORITEV RAZSTAVE »JOŽE GOSTIČ - TENOR«
Avtorica: Marija Barbieri

Petek, 6. marec, ob 19.30
SNG Opera in balet v Ljubljani
G. Verdi: LUISA MILLER

Solisti, zbor in orkester SNG Opera in balet Ljubljana
Nakup vstopnic: opera.mojekarte.si

Nedelja, 8. marec, ob 11.00
Cerkev Marijinega rojstva na Homcu

SPOMINSKA SVETA MAŠA
Ljubljanski nadškof metropolit msgr. Stanislav Zore

Zbor Anton Foerster Ljubljana

Nedelja, 8. marec, ob 17.00
Kulturni dom Franca Bernika v Domžalah

 SLAVNOSTNI KONCERT V SPOMIN
MAESTRU VLADIMIRJU KRANJČEVIĆU

Solisti Opere HNK Zagreb ter
SNG Opera in balet Ljubljana

Nakup vstopnic: mojekarte.si

Sobota, 21.marec, ob 18.00
Opera HNK v Zagrebu

G. Donizetti: LUCIA DI LAMMERMOOR
Solisti, zbor in orkester Opere HNK Zagreb

Avtobusni prevoz s Homca ob 14.30. Prijave: 051 319 675

www.gosticevi-dnevi.net
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dostava po celi gorenjski
energotrade

*Akcija velja od 10.1.2020 do 31.3.2020. Nagrajenci bodo znani 15.4.2020. Kurilno olje prodaja podjetje Energotrade d.o.o., Tržaška cesta 45, 1000 Ljubljana 

www.energo-trade.si

Prodaja OLJA ZA
OSEBNA IN TOVORNA VOZILA

PRODAJA 

D O S T A V A  K U R I L N E G A  O L J A
kupuj NON STOP ceneje !

ČIŠČENJE REZERVOARJEV -50% ZA STRANKE

povračilo v vrednosti nakupa olja - DO 3000 eur v obliki dobroimetja

Jožef Pavlič

Kamnik – Kulturna priredi-
tev je bila 15. februarja v dvo-
rani frančiškanskega samo-
stana v Kamniku. Zbralo se 
je lepo število ljubiteljev po-
ezije iz Kamnika in okolice.
Program je s stihom pesnice 
Darinke Slanovec "Vsaka 
pesem je najgostoljubnejši 
glas, ki poje v tišini" pripra-
vila predsednica Društva sv. 
Jakob Kamnik dr. Marjeta 
Humar, ki je tudi predstavi-
la nastopajoče pesnike. Po-
leg že omenjene Darinke 
Slanovec so se »na odru« 
zvrstili naslednji ustvarjalci 
rim in stihov: Nina Osred-
kar, Marta Zabret, Jožef Pa-
vlič in dr. Jože Urbanija. Pe-
smi so recitirali sami ali sta 
jih Marta Zabret in Tone 
Ftičar. 
Tone Ftičar je na začetku 
pesniškega večera ovredno-
til pretekla in sedanja kul-
turna dogajanja v Kamniku, 
mestu z nekdaj bogato kul-
turno ustvarjalnostjo ter po-
membnimi kulturniki in 
umetniki. Izrazil je željo, da 
bi kultura vnovič zacvetela v 
tem starodavnem središču, 
kot ustvarjenem zanjo. Tok-
ratni pesniški večer in priza-

devanja Društva sv. Jakoba 
Kamnik so dobra napoved 
in spodbuda za to. Pohvalne 
besede obiskovalcev o kul-
turnem večeru so tako nje-
govim pripravljavcem kot 
nastopajočim pesnikom vli-
le novo voljo in novih moči, 
da bodo še bolj zavzeto prip-
ravljali takšne in podobne 
dogodke, pesniki in pisatelji 
s Kamniškega in okolice pa 
še raje segali po peresu.
Društvo sv. Jakoba Kamnik 
je na koncu vse nastopajoče 
obdarilo s pesniško zbirko 
Presečnice in knjigo medita-
cij Presečnice II Jožefa Pav-
liča, ki sta lansko leto izšli 
prav pri tem društvu, kjer 
jih tudi lahko dobite. Za 
kamniški občinski praznik 
je že napovedan izid pesni-
ške zbirke Nine Osredkar, 
avtor Presečnic pa ima tudi 
nove literarne načrte.   
Celotna prireditev je bila na 
visoki kulturno-umetniški 
ravni, vredni Kamnika ter 
starodavnega sakralnega in 
kulturnega hrama, kar je 
tudi sloviti kamniški franči-
škanski samostan. Odprt ni 
le za bogoslužje, marveč v 
skladu s svojim izročilom 
in delovanjem tudi za kul-
turo in umetnost. 

Večer poezije
Društvo sv. Jakoba Kamnik je po slovenskem 
kulturnem prazniku, Prešernovem dnevu, 
pripravilo večer druženja s sodobno kamniško 
pesniško ustvarjalnostjo.

Sodelujoči pesniki na kamniškem večeru poezije 

Na dogodku se je zbralo lepo število ljubiteljev poezije iz 
Kamnika in okolice. / Foto: Miha Mihelčič
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Jasna Paladin

Kamnik – Nekoliko drugač-
na je bila letošnja prireditev 
Glasbene šole Kamnik ob 
kulturnem prazniku, saj so 
v goste povabili mladega 
Anžeta Slano, slovenista, ki 
svoje znanje predaja mla-
dim na Osnovni šoli Stra-
nje, vodjo KUD Oksimoron 
in kritičnega opazovalca sve-
ta, ki je v pogovoru z ravna-
teljico glasbene šole Nežo 
Gruden osvetlil današnji po-
ložaj kulture – kot ga pač 
vidijo mladi. Razlog za pova-
bilo pa je bila Anžetova ma-
gistrska naloga, v kateri se je 
poglobil v poimenovanje 
kamniških ulic.
Kot je povedal, jih je med 
ulicami največ poimenova-
nih po umetnikih in med 
njimi je največ literatov, v 
oči pa bode dejstvo, da niti 
ena kamniška ulica ne nosi 
imena po ženski. »Slovenci 
smo zelo zanimiv narod, 
naš narodni ponos je umet-
nost in literatura ima pri 

vsem še prav poseben po-
men. Kot narod potrebuje-
mo nekaj, kar nas povezuje, 
in to smo našli v skupnem 
jeziku. Zato toliko litera-
tov,« je povedal Anže Slana. 
Glavno besedo pri poimeno-
vanju ulic ima aktualna ob-
činska oblast, a zdi se, da se 
neradi lotevajo kakšnih 
sprememb in drezanja v 
osebnosti, ki bi utegnile 
povzročati zamere. Tako v 
Kamniku denimo nimamo 
Balantičeve ulice. In po kom 

bi danes sam poimenoval 
kakšno na novo zgrajeno 
ulico v Kamniku? »Verjetno 
po kakšnem slovenskem 
znanstveniku,« je po premi-
sleku dejal Anže.
Slovenci smo se skozi lite-
rarno zgodovino v posame-
znih obdobjih povsem prib-
ližali Evropi, v nekaterih pa 
od nje znova oddaljili. In kje 
smo sedaj? »Del slovenske 
produkcije je popolna peri-
ferija, posamezniki pa – tu 
bi izpostavil pisatelja Draga 

Jančarja – segajo v sam sve-
tovni vrh. Na splošno pa 
skušamo segati po zvezdah 
in preseči svetovne nazore, a 
bomo za to potrebovali še 
nekaj desetletij,« je še pove-
dal Anže Slana, o položaju 
umetnosti in kulture danes 
pa: »Umetniki so danes 
umaknjeni na rob družbe, 
prihodnji rodovi bodo zato 
ta čas gotovo videli kot za-
ton. V ospredju je danes le 
ekonomski vidik, ustvarjal-
nost pa za družbo ni po-
membna. Prevladuje instant 
populizem.«
Zanimiv pogovor v Vremša-
kovi dvorani je spremljal 
tudi odličen glasbeni pro-
gram učencev Glasbene šole 
Kamnik. Nastopili so: pevci 
mladinskega pevskega zbo-
ra z zborovodkinjo Anico 
Smrtnik, Hana Kralj z ro-
gom, Tamara Kralj s citra-
mi, Peter Jereb z orglami, 
Katja Černelič s pevsko toč-
ko, Zoja Smolnikar Husič s 
flavto in Denis Sejdijaj s 
harmoniko.

O imenih ulic in 
instant populizmu
V Glasbeni šoli Kamnik so slovenski kulturni praznik počastili s prireditvijo Hodil po zemlji sem naši 
in …, ki je združevala koncert njihovih učencev in pogovor z Anžetom Slano.

Neža Gruden in Anže Slana / Foto: Jasna Paladin

Hana Kralj / Foto: Jasna PaladinMladinski zbor Glasbene šole Kamnik / Foto: Jasna Paladin

Kamnik – Knjižnica Franceta Balantiča Kamnik vabi na de-
lavnico z naslovom "S pravljico na potepu: kako povedati 
pravljico in jo predstaviti s slikami iz svilenega papirja", ki 
bo potekala v čitalnici knjižnice v petek, 21. februarja, od 17. 
do 20. ure ter v soboto, 22. februarja, od 10. do 17. ure. De-
lavnica, ki jo bosta vodili Breda Podbrežnik Vukmir in Rosa-
na Kleindienst, je namenjena vsem, ki se želijo naučiti pri-
povedovanja in predstavljanja pravljic. Udeležba je brezplač-
na. Prijave zbirajo do zapolnitve prostih mest. J. P. 

Delimo znanje: S pravljico na potepu
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Mirjam Slevec

Zagorica nad Kamnikom – 
Skupaj s povabljenimi gosti 
smo člani Društva pode-
želskih žena Kamnik - Ko-
menda na občnem zboru 
prevetrili svoje celoletno 
delo in prizadevanje članic 
za izboljšanje kakovosti bi-
vanja v svojem ožjem oko-
lju. 
Osvežili smo spomin na 
naša izobraževanja, delavni-
ce, ekskurzije ter dogodke, 
na katerih smo sodelovale; 
kot izvajalke ali kot pova-
bljenke.

Z zanimanjem smo prisluh-
nili Valentinu Zabavniku, ki 
nam je na kratko predstavil 
trenutno kmetijsko politiko 
in prizadevanja oz. ne-priza-
devanja za omejitev šakalov 
na našem območju. 
Marta Kos iz kamniške eno-
te svetovalne službe na 

Kmetijsko-gozdarskem za-
vodu Ljubljana nam je 
predstavila pogled zavoda 
na delovanje našega 
društva. 
Ker je datum občnega zbora 
sovpadel s kulturnim dnem, 
smo medse povabili tudi 
Martina Slevca in Tejo Ar-
než v gorenjskih narodnih 
nošah; privoščila sta nam 
uživanje ob doživeto pred-
stavljeni poeziji Franceta 
Prešerna. Deležni pa smo 
bili tudi recitalov Mirjam 
Slevec; izbrane pesmi so za-
pisale kmečke žene v svoji 
novoizdani pesniški zbirki.

Zbor podeželskih žena
Članice Društva podeželskih žena Kamnik - Komenda smo šestnajsti občni 
zbor pripravile v soboto, na kulturni dan, v gostišču Teran v Zagorici.

Jasna Paladin

Kamnik – V štirih mesecih 
(od avgusta do novembra 
lani) sta bili na mamografijo 
v mobilno enoto programa 
DORA povabljeni 3502 
ženski med 50. in 69. letom 
starosti s stalnim ali začas-
nim prebivališčem v občini 
Kamnik. »Mamografije se je 
udeležilo dobrih 80 odstot-
kov povabljenih žensk, kar 
je zelo dober rezultat. Od 
vseh slikanih žensk jih je 61 
imelo nadaljnjo diagnostič-
no obravnavo na Onkolo-
škem inštitutu Ljubljana. 
Raka dojk, večinoma 
majhne velikosti oz. v zače-
tni fazi, so do zdaj odkrili 
pri desetih ženskah, vendar 
število še ni dokončno, ker 
so nekatere ženske še v 
obravnavi,« je rezultate iz 
Kamnika predstavila Vesna 
Škrbec iz Državnega prese-
jalnega programa za raka 
dojk DORA. Gre za program 
zgodnjega odkrivanja raka 
dojk, ki omogoča vsem 
ženskam med 50. in 69. le-
tom starosti pregled z ma-
mografijo na vsaki dve leti, 
in sicer z vnaprejšnjim va-

bljenjem. V tem starostnem 
obdobju je največja verje-
tnost, da ženske zbolijo za 
rakom dojk, presejalna ma-
mografija pa je pomembna, 
saj je z njo mogoče odkriti 
bolezenske spremembe, ki 
še niso tako velike, da bi jih 
lahko ženska zatipala pri sa-
mopregledovanju ali njen 
zdravnik pri kliničnem pre-
gledu. Odkrivanje majhnih 
in na dojko omejenih rakov 
lahko bistveno izboljša ver-
jetnost ozdravitve, tudi 
samo zdravljenje je manj 
obsežno, kar vpliva na kako-
vost življenja bolnic. Mobil-
na enota programa DORA 
se bo v Kamnik vrnila čez 
dve leti (2021). 
Ženskam iz občine Kamnik, 
pri katerih je preteklo od 
zadnje mamografije več kot 
24 mesecev, svetujejo, da 
pokličejo na brezplačno tele-
fonsko številko 080 27 28, 
vsak dan med 9. in 12. uro, 
pišejo na elektronski naslov 
dora@onko-i.si ali izpolnijo 
obrazec za naročanje na 
spletni strani programa 
DORA in se naročijo na ma-
mografijo v katerem od dru-
gih stacionarnih centrov.

Odziv v programu 
DORA zelo dober
V Kamniku se je zaključil že peti krog slikanja v 
mobilni enoti programa DORA. Mamografijo je 
opravilo osemdeset odstotkov vabljenih žensk.

Mobilna enota programa DORA se bo v Kamnik ponovno 
vrnila leta 2021.

Članice Društva 
podeželskih žena 
Kamnik - Komenda so 
nedavno izdale tudi 
svojo pesniško zbirko.

Jasna Paladin

Kamnik – Rast deleža starej-
šega prebivalstva prinaša 
številne spremembe in izzi-
ve ter nalaga razvijanje no-
vih oblik podpore in pomo-
či. Na to je občinsko upravo 
nedavno opozorila tudi 
svetnica Mojca Škraba (De-
SUS), ki jo zanima, kaj bo 
občina v letošnjem letu na-
redila, da bi izboljšala kako-
vost življenja starejših, kaj 
bo ukrenila na področju 
oskrbe na domu, glede rde-
čega gumba in prevoza za 
starejše in kaj misli v nas-
lednjem letu narediti glede 
institucionalnega varstva in 
oskrbovanih stanovanj.

Občina sledi 
nacionalnemu programu
»V občini Kamnik se zave-
damo rasti deleža starejšega 
prebivalstva, ki prinaša šte-
vilne spremembe in izzive 
ter nalaga razvijanje novih 
oblik podpore in pomoči. 
Smo tik pred vrati izjemne 
rasti populacije starejših 
prebivalcev, saj projekcije 
kažejo, da bo do leta 2060 v 
starostni skupini nad 65 let 
skoraj vsak tretji prebivalec 
Slovenije. Razvoj varstva 
starejših temelji na smerni-
cah Nacionalnega programa 
socialnega varstva za obdob-
je 2013–2020,« pojasnjuje 
višja svetovalka občinskega 
oddelka za področje družbe-
nih dejavnosti Katja Vegel, 
ki poudarja, da občina že se-
daj podpira vrsto aktivnosti 
za pomoč starejšim občanov 
– letno temu iz občinskega 

proračuna namenijo skoraj 
milijon evrov.
 

Zavod Pristan bo razširil 
ekipo
Večina starejših si tudi svoja 
stara leta najraje želi preži-
veti na domu, zato je tu sto-
ritev pomoč na domu, ki jo v 
kamniški občini izvaja za-
vod Pristan. Trenutno devet 
zaposlenih mesečno oskr-
buje 74 uporabnikov, lani pa 
so v celem letu pomagali 
107. Cena storitve na uro je 
v Kamniku 3,46 evra in je 
med najnižjimi v državi, 
razliko do polne cene krije 
proračun, v katerem je letno 
za to namenjenih 145 tisoč 
evrov. Občani, ki ne zmore-
jo plačati niti tega zneska, 
jim skladno z odločbo pri-
stojnega centra za socialno 
delo stroške pomoči na 
domu v celoti krije Občina 
Kamnik. 
Letos bo zavod zaposlil še 
eno oskrbovanko, prav tako 
so v oskrbovanih stanova-
njih na Cankarjevi cesti ku-
pili poslovni prostor, kjer 
bodo imeli svojo pisarno in 
predvidoma enkrat tedensko 
organizirano dežurstvo, s či-
mer se želijo še bolj približa-
ti svojim uporabnikom.

Čakalne vrste v domu 
starejših so predolge
Čeprav si večina starost želi 
preživeti doma, pa je vedno 
več takšnih, ki si svoj drugi 
dom najdejo v Domu starej-
ših občanov Kamnik. A 
prostora za vse je že dolgo 
premalo, na prosto mesto se 

namreč čaka več let. V domu 
je nastanjenih 181 stanoval-
cev. 
»Občina Kamnik že sodelu-
je z Domom starejših obča-
nov Kamnik glede ugotavlja-
nja možnosti prostorske 
razširitve doma. V tem letu 
Dom starejših občanov Ka-
mnik načrtuje izvedbo idej-
nega projekta prizidka k ob-
stoječemu objektu. Po tre-
nutnih potrebah bi bil prizi-
dek namenjen dnevnemu 
varstvu in bivanju stanoval-
cev, ki potrebujejo osebno 
spremljanje zaradi zdra-
vstvenih težav, povezanih 
zlasti z demenco. V domu 
že sedaj poteka tudi dnevno 
varstvo starejših, kjer imajo 
starejši možnost medseboj-
nega dnevnega druženja, 
koriščenja fizioterapije, to-
plega obroka, obisk svete 
maše ipd. Žal starejši občani 
te možnosti koristijo zelo 
poredko. V zadnjem času v 
domu starejših opozarjajo 
tudi na kronično pomanjka-
nje ustrezno zaposljivih ka-
drov,« pravi Katja Vegel. 
Za stroške domske oskrbe 
občanov, če jih sami ali nji-
hovi svojci ne morejo pokri-
ti, Občina Kamnik letno na-
meni približno 530 tisoč 
evrov. 

Razvoj podpornih 
sistemov 
V Kamniku že dobrih deset 
let poteka projekt Razvoj ob-
činskega modela za reševa-
nje potreb starejših obča-
nov. Aktivnosti Zavoda Ore-
li prispevajo k izboljšavi 
kvalitete starejših s tem, da 

se lahko kadarkoli obrnejo s 
svojim problemom na sveto-
valno pisarno za starejše ter 
podporo prostovoljcem, ki 
pomagajo starejšim, da osta-
nejo čim dalj časa v svojem 
domačem okolju. Svetoval-
na pisarna za starejše, ki de-
luje na Tomšičevi 23 v sre-
dišču mesta in je odprta 
trikrat na teden, nudi oseb-
ne sestanke z uporabniki ali 
njihovimi svojci, telefonske 
pogovore in svetovanje, 
usmerjanje uporabnikov na 
pristojne institucije in iska-
nje kontaktov v primeru 
zahtevnejših vprašanj. 
Zavod Oreli s pomočjo svo-
jih prostovoljcev starejšim 
nudi pomoč tudi na domu.

Pomoč družinskim 
pomočnikom
Občina približno 100 tisoč 
evrov letno iz proračuna na-
meni tudi družinskim po-
močnikom. Za ta status lah-
ko na pristojnem centru za 
socialno delo zaprosijo tisti, 
ki na domu negujejo starej-
šo invalidno osebo.
Med programi, ki pomagajo 
starejšim, pa so še Dnevni 
center Štacjon, razdelilnica 
brezplačnih toplih obrokov 
na Kolodvorski ulici 5 ter en-
kratna denarna pomoč Ob-
čine Kamnik, za katero lah-
ko zaprosijo občani v stiski. 
Poleg občine imajo možnost 
pomoč koristiti na Centru 
za socialno delo Osrednja 
Slovenija – Vzhod, enota Ka-
mnik, na Rdečem križu Ka-
mnik ter Župnijski Karitas 
Kamnik, Stranje, Nevlje ter 
Šmarca - Duplica. 

Dom starejših 
občanov bodo razširili
Delež starejših občanov se tudi v občini Kamnik vztrajno povečuje in do leta 2060 bo starejši od 65 
let predvidoma že vsak tretji prebivalec Slovenije. Tem smernicam mora slediti tudi občinska politika, 
ki trenutno za namen varstva starejših občanov iz proračuna namenja okoli milijon evrov letno.

                                                     
  
 
 
 

 
VABILO 

2. javni dogodek v okviru projekta StimulArt 
 

Seznanitev akterjev s področja kulturnih in kreativnih industrij s priložnostmi financiranja (razpisi) in 
projekti podpornih vsebin (izobraževanje, mreženje). Vsebine bodo namenjene javnim zavodom, 

zasebnim zavodom, kulturnim društvom, mladinskemu sektorju, samozaposlenim v kulturi, 
kreativcem, managerjem, podjetnikom in preostalim pripadnikom KKI sektorja, ki bi jih to zanimalo.  

 
Gostje dogodka: Center za kreativnost / Muzej za arhitekturo in oblikovanje Ljubljana (Anja Zorko) 

          Zavod Motovila / Center Ustvarjalna Evropa v Sloveniji (Ines Kežman) 
 

Center za kreativnost povezuje in podpira dejavnosti ter razvoj kulturnega in kreativnega sektorja v 
Sloveniji, predstavili bodo programe, ki jih organizirajo ter podporo, ki jo nudijo kreativcem 

(izobraževanje, promocija, razpisi, analize). Zavod Motovila spodbuja mednarodno sodelovanje in 
mreženje na področju kulture ter vodi Center Ustvarjalna Evropa v Sloveniji. 

Predstavili bomo EU razpis Ustvarjalna Evropa, zakaj so slovenski prijavitelji med najuspešnejšimi v 
Evropi, kateri razpisi so v teku in kaj nam obeta novo programsko obdobje 2021-2027. 

 
Dogodek bo potekal v sredo, 4. marca 2020 v Samostanu Mekinje, od 14. do 17. ure 
Dogodek je brezplačen. Obvezne prijave do ponedeljka, 2. marca 2020 na e-naslovu: 

maja.poravne@kamnik.si.  
 
 
 

                                                     
  
 
 
 

 
VABILO 

2. javni dogodek v okviru projekta StimulArt 
 

Seznanitev akterjev s področja kulturnih in kreativnih industrij s priložnostmi financiranja (razpisi) in 
projekti podpornih vsebin (izobraževanje, mreženje). Vsebine bodo namenjene javnim zavodom, 

zasebnim zavodom, kulturnim društvom, mladinskemu sektorju, samozaposlenim v kulturi, 
kreativcem, managerjem, podjetnikom in preostalim pripadnikom KKI sektorja, ki bi jih to zanimalo.  

 
Gostje dogodka: Center za kreativnost / Muzej za arhitekturo in oblikovanje Ljubljana (Anja Zorko) 

          Zavod Motovila / Center Ustvarjalna Evropa v Sloveniji (Ines Kežman) 
 

Center za kreativnost povezuje in podpira dejavnosti ter razvoj kulturnega in kreativnega sektorja v 
Sloveniji, predstavili bodo programe, ki jih organizirajo ter podporo, ki jo nudijo kreativcem 

(izobraževanje, promocija, razpisi, analize). Zavod Motovila spodbuja mednarodno sodelovanje in 
mreženje na področju kulture ter vodi Center Ustvarjalna Evropa v Sloveniji. 

Predstavili bomo EU razpis Ustvarjalna Evropa, zakaj so slovenski prijavitelji med najuspešnejšimi v 
Evropi, kateri razpisi so v teku in kaj nam obeta novo programsko obdobje 2021-2027. 

 
Dogodek bo potekal v sredo, 4. marca 2020 v Samostanu Mekinje, od 14. do 17. ure 
Dogodek je brezplačen. Obvezne prijave do ponedeljka, 2. marca 2020 na e-naslovu: 

maja.poravne@kamnik.si.  
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Tadeja Česen Šink

Kamnik – Program letošnje 
prireditve so oblikovale tri 
učiteljice, in sicer učiteljici 2. 
razreda Barbara Spruk Golob 
in Maja Škrjanc ter učiteljica 
slovenščine Tadeja Kilar. Na-
stopajoči učenci so bili dru-
gošolci matične šole, posa-
mezni učenci predmetne 
stopnje in učenci, ki sodelu-
jejo v pevskem zboru oziro-
ma v šolskem bendu. Rdeča 
nit letošnje prireditve sta bila 
življenjska zgodba in delo 
našega največjega slovenske-
ga pesnika dr. Franceta Pre-
šerna, saj smo med plesni-
mi, pevskimi in recitacijski-
mi točkami lahko prisluhnili 
zgodbi pisateljice Mojiceje 
Podgoršek z naslovom O 
dečku, ki je pisal pesmi. Sko-

zi zgodbo smo počasi odsti-
rali kamenčke Prešernovega 
življenja in umetniškega 
ustvarjanja, učenci in učenke 
pa so v vsebinsko podobo pri-
reditve postopoma dodajali 
recitacije Prešernovih pesmi, 
balet, petje, ples in instru-
mentalno glasbo. Prireditev 
se je zaključila z zadnjo kiti-
co Prešernove Zdravljice, ki s 
pozitivnim sporočilom Slo-
vencem daje upanje na bolj-
še čase. Vsem še enkrat 
iskrene čestitke ob sloven-
skem kulturnem prazniku.
Za konec naj omenimo še 
to, da smo prireditev z ena-
ko vsebino izvedli že v četr-
tek, 6. februarja, popoldan, 
prav tako v športni dvorani, 
in sicer za vse sodelujoče v 
občinskem projektu Branje 
je iskanje.

Počastili dan 
kulture
V petek, 7. februarja, je tretjo šolsko uro v športni 
dvorani OŠ Frana Albrehta potekala prireditev ob 
slovenskem kulturnem prazniku.

Rdeča nit prireditve sta bila življenjska zgodba in delo dr. 
Franceta Prešerna. / Foto: Sara Zalesnik

Anja Žavbi

Kamnik – »V modernem 
svetu je strpnost bolj ključna 
kot kdaj koli prej. To je ob-
dobje, zaznamovano z glo-
balizacijo ekonomije in hitro 
rastočo mobilnostjo, komu-
nikacijo, integracijo in sood-
visnostjo, preseljevanjem in 
spreminjajočimi se socialni-
mi vzorci. Strpnost je pot-

rebna med posamezniki ter 
na nivoju družine in skup-
nosti. Spodbujanje strpnosti 
in oblikovanje odnosov, ki 
temeljijo na odprtosti, vzaje-
mnem poslušanju in soli-
darnosti, bi moralo potekati 
v šolah in na univerzah ter, 
skozi neformalna izobraže-
vanja, doma in na delovnem 
mestu.« (povzeto po: Dekla-
racija o načelih strpnosti, 

1995; slovenski prevod: Izo-
braževalni center Eksena)
Na delavnicah smo spodbuja-
li razmišljanje o strpnosti 
preko kratkih zgodb in fil-
mov, občasno pa je konkretna 
situacija v razredu postala 
osrednja tema, ki smo jo lah-
ko razdelali in analizirali, s 
čimer smo ponotranjali vred-
note preko izkustvenega uče-
nja. Obravnavali smo tudi 

Deklaracijo o načelih strp-
nosti ter ob tem ozaveščali, 
katere vrednote so po-
membne vsakemu posame-
zniku in katere za življenje v 
družbi. Pomembno je, da 
preko pogovorov in pred-
vsem z lastnim zgledom spo-
ročamo mladim, da naši od-
zivi in načini interpretiranja 
situacij vsakodnevno usmer-
jajo bivanje v skupnosti. 
Učenci so svoja razmišljanja 
oz. poglede na izpostavljene 
vrednote izkazali v ustvarjal-
nih likovnih in literarnih iz-
delkih. V podaljšanem biva-
nju so učenci prijazno izdela-
li obrise rok, ki so na vhodnih 
vratih opominjali, da je 16. 
november mednarodni dan 
strpnosti. Državni projekt 
Mednarodni dan strpnosti – 
dan za strpnost in prija-
teljstvo vsako leto poteka pod 
okriljem izobraževalnega 
centra Eksena.
Vljudno vabljeni, da si v pro-
storih naše šole ogledate raz-
stavljene izdelke, ki naj vas s 
svojim pozitivnim sporoči-
lom spodbudijo k ustvarja-
nju prijetnih medsebojnih 
odnosov. Vsak od nas je po-
memben in edinstven ka-
menček v mozaiku človeštva.

Majhen korak v bolj 
strpno družbo
V letošnjem šolskem letu se je Osnovna šola Toma Brejca ponovno pridružila projektu za 
spodbujanje medsebojne strpnosti in prijateljstva. V zadnjih mesecih preteklega leta in prvih dnevih 
letošnjega leta smo z različnimi tematskimi delavnicami in aktivnostmi spodbujali razmišljanje o 
enakosti, strpnosti in spoštovanju.

Učenci OŠ Toma Brejca so januarja na svoji šoli razstavili izdelke na temo strpnosti, ki so 
na ogled tudi zunanjim obiskovalcem. / Foto: Anja Žavbi

Jasna Paladin

Kamnik – Dobrodelni ma-
rec, sedaj že tradicionalna 
akcija Študentskega kluba 
Kamnik, letos praznuje svoj 
osmi rojstni dan.
»Celotno naše delovanje je 
tesno povezano z lokalnim 
okoljem, saj v prvi vrsti nudi-
mo projekte in ugodnosti za 
študente in dijake z območja 
upravne enote Kamnik. Ker 
nas lokalna skupnost pri tem 
podpira in z nami sodeluje, 
se ji želimo na neki način 
zahvaliti in pokazati, da ceni-
mo njihovo pomoč. Poleg 
glavnega namena akcije, tj. 
dobrodelnosti, gre za druže-
nje, zabavo, spoznavanje in 
medgeneracijsko sodelova-
nje, saj nabor različnih pro-
jektov ponuja pisano paleto 
izbire za vse generacije. Sku-
šamo spodbujati filantropijo 
in medvrstniško pomoč ter 

poudarjati pomembnost soli-
darnosti. S projekti športne 
narave ozaveščamo o zdra-
vem načinu življenja in špor-
tnem vedenju. Večina pro-
jektov Dobrodelnega marca 
pa mladim predstavlja alter-
nativo druženju na zabavah 
ali preko družbenih omre-
žij,« pravi Maja Toni, akti-
vistka Študentskega kluba 
Kamnik, in poudarja, da želi-
jo letos znova prekositi same 
sebe, zato so si pred letoš-
njim Dobrodelnim marcem 
zadali naslednje cilje: zbrati 
vsaj pet tisoč evrov prosto-
voljnih prispevkov za kam-
niške gorske reševalce, priva-
biti vsaj tri tisoč obiskoval-
cev, izpeljati projekt, ki bo 
odmeval na regionalni, če ne 
državni ravni, utrditi ugled 
študentskega kluba v lokalni 
skupnosti kot družbeno od-
govornega ter organizirati 
dogodke, vredne obiska.

Dobrodelni marec se bo tudi 
letos začel s tradicionalnim 
48-urnim pohodom na Sv. 
Primoža. Podpise pohodni-
kov bodo na vrhu zbirali ne-
prekinjeno od 16. ure 6. 
marca do 16. ure 8. marca. 
Vsak bo s podpisom v do-
brodelne namene prispeval 
pol evra, dobrodošli pa bodo 
tudi prostovoljni prispevki. 
V soboto, 14. marca, bo v avli 
Doma Kulture Kamnik pote-
kala dobrodelna razprodaja 
rabljenih oblek, igrač in dru-
gih uporabnih predmetov, ki 
jih ne potrebujete več, komu 
drugemu pa bi prišli prav.
Razprodaji bo sledila tržnica 
slaščic, ki se bo v soboto, 21. 
marca, od 7. do 12. ure odvija-
la na kamniški tržnici. Slašči-
ce, ki si jih boste lahko privo-
ščili ali jih podarili v zameno 
za prostovoljni dobrodelni 
prispevek, bodo pripravili 
študentke in študenti z žena-

mi okoliških turističnih in 
kulturnih društev.
Zadnjo soboto v marcu, 28., 
bo v Športni dvorani Ka-
mnik sledil turnir v odbojki, 
na katerega so organizatorji 
zelo ponosni, saj ga organi-
zirajo že vseh osem let. Na-
jem dvorane je študentom 
podarila Občina Kamnik.
Dobrodelni marec bodo 
zaključili z dobrodelnim 
koncertom, ki bo v torek, 7. 
aprila, ob 20. uri v Domu 
kulture Kamnik, z njim pa 
se želijo zahvaliti vsem 
sponzorjem, sodelujočim in 
lokalni skupnosti, ki bodo 
podprli njihova dobrodelna 
prizadevanja. 
Nastopili bodo Adi Smolar, 
Il Divji in pevke z Gimnazi-
je in srednje šole Rudolfa 
Maistra Kamnik.
Vstopnice bodo kmalu v 
prodaji preko sistema moje-
karte.si.

Znova bodo dobrodelni
Bliža se marec in s tem projekt Dobrodelni marec, ki ga že osmo leto zapored pripravljajo člani 
Študentskega kluba Kamnik. Denar, ki ga bodo zbirali na številnih družabnih prireditvah, bodo letos v 
celoti namenili Društvu Gorska reševalna služba Kamnik.

Kamnik – Pust je pred vrati in pustne šeme so marsikje po 
Sloveniji že prevzele oblast. Kako glasno odganjajo zimo, 
zelo radi na številnih prireditvah s svojimi težkimi zvonci 
okoli pasu pokažejo predvsem kurenti. Pred leti so s svojimi 
značilnimi opravami glasno poplesavali pred občinsko stav-
bo v središču mesta, letos pa so – na dan svetega Valentina 
14. februarja – obiskali Sneguljčico, enoto Vrtca Antona 
Medveda Kamnik. Pričakala jih je navdušena množica naj-
mlajših in zaposlenih v vrtcu, ki se že intenzivno pripravljajo 
na praznovanje pusta, manjkali pa niso niti radovedni mi-
moidoči. J. P. 

Kurenti letos obiskali otroke v Sneguljčici

V podjetju PAX svečarna Stele, d. o. o.

ZAPOSLIMO 

KOMERCIALISTA (m/ž) 

ZA DOMAČI IN TUJI TRG

Zahtevano:
 znanje angleščine,
 vozniški izpit kategorije B,
 5 let delovnih izkušenj v prodaji.

Nudimo:
 redno zaposlitev,
 redno in stimulativno plačilo,
 možnost osebnega in poklicnega razvoja.

Prijave in CV sprejemamo na info@pax.si do 6. 3. 2020.
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Nataša Planko

Kamnik – Medtem ko je Lo-
vro na lanskem svetovnem 
prvenstvu za mladince osvojil 
srebrno medaljo v sprintu in 
prav tako srebrno v štafeti 
skupaj z reprezentančnima 
kolegoma, s svetovnim prva-
kom Alexom Cisarjem in An-
tonom Vidmarjem, je šel v 
Švico z visokimi pričakovanji.
Na prvi tekmi posamično je 
zasedel 15. mesto, nad čimer 
je bil nekoliko razočaran. 
Dva dni kasneje je pokazal 
odlično pripravljenost, ko je 
s slovensko štafeto, ki sta jo 
sestavljala še Matic Repnik 
in Jernej Goropečnik, ekipo 
popeljal do četrtega mesta. 
Vsi trije fantje so člani Smu-
čarskega kluba Ihan. 
Obeti za nadaljnje Lovrove 
nastope na svetovnem prven-
stvu so bili dobri in v sprintu 
je pokazal, da je v vrhu. Žal 

pa se je med več kot sto tek-
movalci še vedno uvrstil »le« 
na 8. mesto, z 22-sekundnim 
zaostankom za prvouvršče-
nim. A nedelja, s čarobnim 
datumom 2. 2. 2020, mu je 
prinesla tako težko pričako-
vano medaljo. Na tretje mes-
to se je uvrstil za Norveža-
nom Nevlandom in Čehom 
Manekom. Po razburljivi tek-
mi, ko je na prvem streljanju 
zgrešil en strel in na drugem 
dva, potem pa zadel dve ničli, 
je Lovro z osmega mesta na 
startu najprej napredoval na 
sedmo, potem padel na 12. in 
na koncu pritekel do brona. 
Uspeh sta dopolnila Matic 
Repnik na 11. in Jaša Zidar 
na 16. mestu.
Okronan z medaljo se je Lo-
vro Planko vrnil domov, kjer 
ga čaka še nekaj tekem. Pred-
vsem se bo posvetil maturi, ki 
ga kot dijaka Gimnazije Šiška 
čaka v tem letu.

Lovru bronasta medalja
Biatlonec Lovro Planko je zasledovalno tekmo na mladinskem svetovnem prvenstvu v švicarskem 
Lenzerheideju končal na tretjem mestu.

Lovro Planko s svojo bronasto medaljo / Foto: Gorazd Kavčič

Štefan Flerin

Kamnik – Bolj kot se liga bli-
ža koncu, več je zanimivih 
dvobojev. Položaj na lestvici 
ne odraža pravega razmerja 
moči, saj so v zadnjih krogih 
ekipe zelo izenačene. V 14. 
krogu so kar štiri ekipe pre-
segle 3200 podrtih kegljev.
V 13. krogu je ŠD Policist 
presenetljivo še drugič klo-
nil. Od najboljših je nastopil 
le Igor Zamljen, ki je sicer 
podrl odličnih 608 kegljev, 
a žal mu soigralci niso sledi-
li. To so s pridom izkoristili 
'upokojenci', ki so igrali od-
lično. Najboljši so bili Miro 
Homar (563), Franci Poljan-
šek (561) in Rudi Vidic (550). 
Bilo je 7 : 1 za DU Kamnik. 
V drugi tekmi smo videli 
derbi med ŠD Soteska in 
Ambrož Team. Tekma je 
bila zelo negotova. Na kon-
cu je bila sreča na strani 
Ambrožev, ki so zmagali s 6 
: 2, a z vsega s tremi keglji 
razlike. Pri zmagovalcih so 
bili najboljši Štefan Flerin 
(564), Mirjan Mlinarič (542) 
in Štefka Flerin (540), pri 
Soteski pa Gašper Burkeljca 
(583), Peter Jantol (572) in 
Marjan Dolinšek (547). V 
zadnji tekmi sta se spopadli 
ekipi z dna lestvice. Tudi ta 
tekma je bila zelo napeta in 
se je praktično v zadnjih 
metih prevesila na stran eki-
pe Calcit, ki je slavila s 5 : 3 
in razliko šestih kegljev. Pri 

Calcitu so bili najboljši Ma-
tej Turk (559), Peter Hafner 
(568) in Branko Progar 
(552), pri Mesi Sportsu pa 
Tamara Pevec (536), Rok 
Jantol (535) in Franci Grubar 
s 533 podrtimi keglji.          
Štirinajsti krog sta začeli 
ekipi DU Kamnik in Mesi 
Sports, za katere je prvič v 
sezoni nastopil Jakob Jančar 
in podrl odličnih 580 keg-
ljev. Le enega manj (579) je 
dosegla Tea Repnik, Franci 
Grubar pa 576. Pri DU Ka-
mnik je bil tokrat pri metu 
le Brane Potočnik (566), so-
liden je bil še Miro Homar 
(532), ostali se niso izkazali. 
Bilo je 6 : 2 za Mesi Sports. 
Zatem je bil na sporedu der-
bi med ŠD Policist in ŠD 
Soteska. Po zelo izenačeni 
borbi sta se ekipi razšli z ne-
odločenim izidom 4 : 4. Jure 
Starman (561), Gašper Bur-
keljca (558) in Marjan Dolin-
šek (548) so bili najboljši pri 
Soteski, pri 'policistih' pa 
Damjan Hafnar (571) Igor 
Zamljen (567) in Matej 
Kern (555). V zadnji tekmi je 
Calcit presenetil aktualne 
prvake Ambrož Team in tes-
no zmagal s 5 : 3 in razliko 
16 kegljev. Večino dela je 
spet opravil odlični Matej 
Turk s 612 podrtimi keglji, 
dobro se je odrezal še Bran-
ko Progar (547). Pri Ambro-
žih sta bila najboljša Boris 
Benedik (575) in Štefan Fle-
rin (546).

Občinska liga  
v kegljanju
V zadnjih dveh tednih sta bila v občinski ligi 
odigrana 13. in 14. krog. ŠD Policist je doživel še 
drugi poraz v sezoni, a kljub temu ostaja krepko 
na prvem mestu. Ekipa Calcita pa je malo 
nepričakovano, ampak zasluženo dosegla dve 
zmagi. Odprt je le še boj za drugo mesto.

1. ŠD Policist 14 11 1 2 67:45 22 23 točk

2. ŠD Soteska 14 8 2 4 68:44 24 18 točk

3. Ambrož Team 14 9 0 5 65:47 18 18 točk

4. DU Kamnik 14 5 1 8 54:58 -4 13 točk

5. Mesi Sports 14 3 0 11 44:68 -24 6 točk

6. Calcit 14 3 0 11 38:74 -36 6 točk

Lestvica po 14 krogih

Katarina Kumer

Komenda – V začetku febru-
arja so se judoisti Judo kluba 
Komenda, kjer trenira tudi 
veliko Kamničanov, udeležili 
enega izmed najmočnejših 
in največjih turnirjev v Slove-
niji, ki je gostil judoiste iz 
kar 14 držav. Tekmovalo je 
690 tekmovalcev iz 81 klu-
bov. Judo klub Komenda je 
dosegel odlično skupno tre-
tjo uvrstitev izmed sloven-
skih in dvanajsto izmed vseh 
sodelujočih klubov. Skupno 
smo osvojili enajst kolajn, od 
tega dve zlati, eno srebrno in 
osem bronastih. Rezultati bi 
lahko bili še boljši, če bi se 
tekmovanja udeležilo še več 
naših članov, a je kar velik 
del tekmovalcev zaradi bolez-
ni moral ostati doma.
Luka Lukšič (U16) in Haya 
Veinhandl Obaid (U14) sta 
se levjesrčno borila in brez 
poraza osvojila prvo mesto. 
Prav tako sta se odlično od-

rezala Angelina Pajić (U16) 
in Leon Adrović (U12), ki sta 
osvojila tretje mesto. Srebr-
no medaljo je v kategoriji 
cicibanov osvojil Vid Rom-
šak, bronaste pa Maja An-
drović, Nejc Osolnik, Aleks 

Kolenko, Jorik Kvapil, Jaš 
Milek in Lamar Škrijel.
Malo je v boju za kolajno 
zmanjkalo Karimu Vein-
handlu, Filipu Megliču in 
Davidu Andriću, ki so pris-
tali na petem mestu.

Točke v slovenskem pokalu 
so osvojili še Mark Jelnikar, 
Žiga Klarič in Maj Lokar 
Gros, vsi za sedmo mesto. 
Ostali so tokrat v močni 
konkurenci ostali brez uvr-
stitve.

Judoisti na mednarodnem turnirju

Člani Judo kluba Komenda / Foto: arhiv kluba

Jasna Paladin

Kamnik – Člani Triatlonske-
ga kluba Trisport iz Kamni-
ka z Mirom Kregarjem na 
čelu na Bledu že vrsto let 
organizirajo olimpijski tria-
tlon, sprint triatlon in akva-
tlon, letos pa so stopili še 
korak dlje. Podpisali so pet-
letno pogodbo z nosilcem 

svetovne licence Challenge 
Family, ki je poleg Ironma-
na ena od dveh svetovnih 
organizacij, ki sta glavna po-
krovitelja dolgih in srednjih 
triatlonov, ter se že decem-
bra 2018 lotili zahtevnih or-
ganizacijskih priprav. Te 
bodo kmalu na vrhuncu, in-
tenzivne priprave pa bodo 
morali začeti tudi triatlonci, 

ki se bodo tekem na Bledu 
udeležili.
Osrednji triatlon bo v nede-
ljo, 17. maja, tekmovali pa 
bodo posamezniki in štafe-
te. Poleg teh dveh preizku-
šenj bo v nedeljo istočasno 
tudi akvabike, na katerem 
bodo tekmovalci plavali in 
kolesarili. Že v petek, 15. 
maja, bo na sporedu tek 

okoli Blejskega jezera. V so-
boto, 16. maja, bo dopoldne 
najprej na vrsti plavanje iz 
Velike Zake do blejskega 
otoka in nazaj, nato pa še ak-
vatlon za otroške kategorije.
Prijave so mogoče do 7. 
maja na www.challenge-
-bled.com, a se startnina 
vsak meseč podraži, zato se 
je najbolje prijaviti čim prej.   

Prijave na triatlon že odprte
Člani Triatlonskega kluba Trisport bodo maja na Bledu znova organizirali eno največjih triatlonskih 
prireditev pri nas, ki pa bo letos nekaj posebnega. Prehaja namreč pod okrilje Challenge Family.

Jasna Paladin

Kamnik – Slovenska štafeta 
4 x 400 m je zmagala na 
balkanskem dvoranskem pr-
venstvu v Istanbulu, v njej 
pa je poleg Luke Janežiča, 
Gregorja Grahovca in Žana 
Rudolfa tekel tudi Jure 
Grkman, član Atletskega 
društva Kamnik. Fantje so s 
časom 3:12,19 postavili nov 
državni rekord in tudi re-
kord prvenstev.

Uspešno v tej zimi nastopa 
tudi Agata Zupin, prav tako 
članica Atletskega društva 
Kamnik, ki pa se letos vrača 
po poškodbi. Na balkanskem 
dvoranskem prvenstvu je v 
teku na 400 metrov dosegla 
peti čas (54,48), še uspešnej-
ša pa je bila v isti disciplini v 
začetku meseca na medna-
rodnem dvoranskem mitin-
gu v Erfurtu, kjer je s časom 
53,73 sekunde osvojila skup-
no četrto mesto.

Jure Grkman član 
zmagovite štafete

Uspešno se po poškodbi vrača tudi Agata Zupin.
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Helena Končar

Kamnik – Šest plavalcev Pla-
valnega kluba Kamnik v ka-
tegoriji mlajših dečkov in 
deklic ter osem plavalcev v 
kategoriji dečkov in deklic 
se je borilo za najvišja mesta 
in izboljšanje osebnih rezul-
tatov. To jim je izvrstno us-
pelo, saj so osvojili kar 15 
kolajn, med njimi štiri na-
slove državnih prvakov in 
eno štafetno kolajno, med 
mlajšimi letniki pa osem di-
plom. Čeprav so bili med 
manjšimi ekipami, so kam-
niškemu klubu v ekipnem 
točkovanju med 25 klubi 
priborili sedmo mesto v ka-
tegoriji dečkov in deklic ter 
11. mesto v kategoriji mlaj-
ših dečkov in deklic.
Na zmagovalni oder so sto-
pili: Rok Vejnovič (naslov 
državnega prvaka na 100 m 
in 200 m hrbtno, 2. mesto 
na 200 m in 400 m prosto 
ter 100 m mešano in 3. mes-
to na 50 m hrbtno), Iza Vi-
dec (naslov državne prvaki-
nje na 50 m hrbtno, 2. mes-
to 100 m in 200 m hrbtno 
ter 50 m delfin), Nik Peter-
lin (naslov državnega prvaka 
na 1500 m prosto, 3. mesto 
400 m prosto in 200 m 

hrbtno) in Jaka Varga (3. 
mesto 400 m mešano).
Na tretjo stopničko je stopila 
tudi moška štafeta 4 x 200 
m prosto v postavi: Nik Pe-
terlin, Jaka Varga, Marko 
Gabriel Končar in Tevž Štu-
par.
Diplome v mlajšem letniku 
so prejeli: Taja Klemen (1. 
mesto 100 m hrbtno, 2. 
mesto 100 m prosto in 3. 
mesto 400 m prosto), Mar-
ko Gabriel Končar (2. mesto 

50 m in 400 m prosto, 3. 
mesto 100 m in 200 m 
prosto) in Ivana Lukan (3. 
mesto 50 m prsno).
Kamničani so bili v kategori-
ji dečkov in deklic zelo us-
pešni tudi pri finalnih na-
stopih, saj so se uvrstili kar v 
24 finalov. Vsi pa so se za 
najboljše rezultate uspešno 
borili tudi pri štafetnih na-
stopih.
Starši in vsi ljubitelji plava-
nja smo ponosni, ker lahko 

v zadnjem obdobju sprem-
ljamo razcvet kamniškega 
plavanja, ki mu botruje dob-
ro in strokovno delo naših 
odličnih trenerjev: Mihe Po-
točnika, Emila Tahirovića in 
Lare Seretin, kar potrjujejo 
izjemni rezultati na vseh 
tekmovanjih. Ti rezultati na-
povedujejo nadaljevanje 
zmagovalne zgodbe kamni-
škega plavanja. Kot pravi 
klubski slogan: »Ujemi val 
do zmage!«

Plavalci zaključili zimsko sezono
Od 7. do 9. februarja je v kranjskem bazenu potekalo zimsko moštveno in posamično prvenstvo 
Slovenije za dečke in deklice ter mlajše dečke in deklice v 25-metrskih bazenih.

Ekipa dečkov in deklic s trenerjem Miho Potočnikom / Foto: Helena Končar

Miha Štamcar

Kamnik – V kamniškem ta-
boru niso skrivali, da jih je 
poraz z Novo KBM Brani-
kom v finalu slovenskega 
pokalnega tekmovanja zelo 
potrl, še zlasti zato, ker je do 
njega prišlo v petem nizu, in 
še to na razliko. Vendar časa 
za objokovanje ni bilo, kajti 
tekme so si sledile ena za 
drugo in le nekaj dni pozne-
je so si z zmago proti Kašte-

li po dveh letih spet pribori-
le pravico nastopa na 
zaključnem turnirju sre-
dnjeevropske lige. V tem 
tekmovanju so do zdaj zma-
gale dvakrat, prvič leta 2014 
in drugič dve leti pozneje, za 
dvig nekoliko načete samo-
zavesti so si pred vrhuncem 
sezone, končnico državnega 
prvenstva, zato še toliko bolj 
želele še tretje lovorike.

Da mislijo resno, so calci-
tovke potrdile že na polfinal-
ni tekmi z Jedinstvom iz 
Brčkega, ki jih je v rednem 
delu tekmovanja premagal v 
Kamniku. Toda v Novi Gori-
ci je bila najboljša ekipa Bo-
sne in Hercegovine zadnjih 
let popolnoma nemočna 
proti razigranim Kamni-
čankam, ki so jim v treh ni-
zih prepustile le 40 točk. 

V drugem polfinalnem ob-
računu je Nova KBM Branik 
premagala domači GEN-I 
Volley, tako da smo po manj 
kot mesecu dni dobili repri-
zo finala slovenskega poka-
la. Vendar pa se novi obra-
čun z bankirkami za Rozma-
nove varovanke ni začel naj-
bolje. V prvem in drugem 
nizu so bile boljše aktualne 
slovenske državne in pokal-

ne zmagovalke, v tretjem pa 
se je začelo plesati po taktu 
odbojkaric Calcita Volleyja, 
ki so nasprotnice pustile na 
deveti točki. Veliko bolj je 
bil izenačen tretji niz, ki so 
ga na razliko dobile Kamni-
čanke, peti, ki je v finalu po-
kala Slovenije pripadel Ma-
riborčankam, pa je bil tokrat 
v domeni Kamničank. 
»Mislim, da je bila ta zmaga 
ravno s psihološkega vidika za 
nas najbolj pomembna. Zave-
damo se svojih sposobnosti, 
prav tako dobro poznamo ma-
riborsko ekipo in vemo, da 
smo jih sposobne premagati 

tudi v nadaljnjih medsebojnih 
tekmah, če bo le vsaka igralka 
stoodstotna na igrišču,« je po 
velikem slavju v Novi Gorici 
dejala Katja Mihevc, blokerka 
Calcita Volleyja.
Na zaključnem turnirju sre-
dnjeevropske lige bodo 4. in 
5. marca v avstrijskem 
Zwettlu igrali tudi odbojkar-
ji. Njihov nasprotnik v polfi-
nalu bo zagrebška Mladost. 
V drugem polfinalu se bosta 
pomerila Waldviertel in 
ACH Volley. Kamničani so 
na dobri poti, da v končnico 
državnega prvenstva vstopi-
jo najmanj z drugega mesta. 

Mariborčankam vrnile za poraz
V zadnjih dveh sezonah se odbojkaricam Calcita Volleyja v srednjeevropski ligi ni uspelo prebiti na zaključni turnir. Tudi v letošnji so se nanj uvrstile šele 
kot tretjeuvrščena ekipa, toda ko je bilo to najbolj potrebno, so Kamničanke prikazale najboljšo igro. V finalu so premagale Novo KBM Branik. V svoje 
vitrine so pripeljale še tretji pokal, namenjen zmagovalkam srednjeevropske lige.

Kamniške odbojkarice z novim pokalom / Foto: Klemen Brumec

Za najboljšo igralko 
zaključnega turnirja 
srednjeevropske lige v 
Novi Gorici je bila 
izbrana kapetanka 
Calcita Volleyja 
Olivera Brulec Kostić, 
najboljša blokerka je 
bila njena soigralka 
Lucy Charuk, 
kamniška ekipa pa je 
imela tudi najboljšo 
prosto igralko, Lejo 
Janežič.

9    90
EUR

Če na vaše rolete 
in okenske police 
sedajo različni 
ptički, ki iščejo 
zavetje pred 
mrazom, boste s 
tem priročnikom 
lahko natančno 
določili, za 
katerega ptička 
gre. Pernati 
obiskovalci 
so prikazani 
v naravni 
velikosti, zato pri 
prepoznavanju 
skoraj ne more 
priti do pomot.

Ptičja gnezda
Spodaj so primeri različnih ptičjih gnezd, kakršne ste morda že 

kdaj videli na svojem vrtu. Gnezda so najbolj opazna pozimi, ko 

večina dreves in grmov ni olistana. Vendar prepoznavanje tudi 

takrat ni preprosto, kajti graditelji teh izbic za svoje mladiče so 

se že prej umaknili drugam. Kateremu ptiču bi torej pripisali ta 

gnezda?

Na zunanjem zadnjem zavih-

ku je nekaj primerov naravnih 

in umetnih gnezdilnih votlin.

kupolasto gnezdo, severni 

kovaček → str. 24

grobo skodeličasto gnezdo, kos

→ str. 70 / 71 

skodeličasto gnezdo v polodprti 

gnezdilnici, taščica → str. 40

kupolasto gnezdo, stržek  

→ str. 23

kroglasto gnezdo, dolgorepka 

→ str. 50

veliko kroglasto gnezdo iz 

suhljadi in z nadstreškom,  

sraka  → str. 94 / 95

neobloženo gnezdo iz suhljadi, 

grivar → str. 84 / 85 

 

Naravne in umetne  

gnezdilne votline

Za gnezdilce v nišah so primerne gnezdilne vdolbine, za  

duplarje pa globoke votline. Kjer primanjkuje naravnih  

dupel, so koristna umetna, kajti le redki duplarji si sami  

izvotlijo gnezdo. Morda imate tudi vi na vrtu prostorček  

za gnezdilnico?

Na zunanjem sprednjem  

zavitku je nekaj primerov 

ptičjih gnezd.

naravna gnezda, mestna 

lastovka → str. 36

naravno gnezdilno duplo, lesna 

sova  → str. 92 / 93

gnezdilna vdolbina, npr. za 

šmarnico → str. 42 

umetni gnezdi za mestne 

lastovke → str. 36

votla gnezdilnica, npr. za sinice 

→ str. 26 , 51

velika votla gnezdilnica za 

postovke → str. 88 / 89

naravno gnezdilno duplo, zelena 

žolna → str. 78 / 79

Vrtni ptiči v naravni velikosti

Poznavanje in določevanje ptičev je zdaj še preprostejše. 

Najpogostejši pernati obiskovalci naših vrtov so v tem 

priročniku prikazani v naravni velikosti, zato pri  

prepoznavanju skoraj ne more priti do pomot.

• 60 vrst vrtnih ptičev od majhnega rumenoglavega  

kraljička do velike mlakarice

• Zanesljivo iskanje s primerjanjem velikosti

• Vse značilnosti na velikih fotografijah

• Dopolnilne fotografije s pomembnimi  

podrobnostmi

• Dodatek: gnezda in gnezdilnice

Veliko veselja pri  

prepoznavanju in  

opazovanju!

www.narava.si
9 789616 893701

ISBN 978-961-6893-70-1  11,50 €

Daniela Strauß
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Cena knjige, ki je lahko tudi lepo darilo, je

www.gorenjskiglas.si

Knjigo lahko kupite na Gorenjskem glasu,  
Nazorjeva ulica 1 v Kranju, jo naročite po tel. št.: 
04 201 42 41 ali na: narocnine@g-glas.si.  
Če jo naročite po pošti, se poštnina zaračuna  
po ceniku Pošte Slovenije.

AKCIJA

30
EUR

Mehka vezava,  
526 strani

+ poštnina

Knjigo lahko kupite na Gorenjskem glasu, Nazorjeva ulica 1, Kranj,  
jo naročite po tel. št.: 04/201 42 41 ali na: narocnine@g-glas.si.  
Če jo naročite po pošti, se poštnina zaračuna po ceniku Pošte Slovenije.

www.gorenjskiglas.si

NOVOST



12

Zanimivosti

petek, 21. februarja 2020

Maja Bertoncelj

Kamnik – Na Brdu pri Kra-
nju so v torek, 4. februarja, 
podelili Bloudkova prizna-
nja za leto 2019. 

Najvišja priznanja za 
področje športa
To so najvišja priznanja Re-
publike Slovenije za področje 
športa. Podelili so pet Bloud-
kovih nagrad in enajst Bloud-
kovih plaket. Bloudkovo pla-
keto je prejel tudi Gregor Hri-
bar, predsednik Odbojkarske-
ga kluba Kamnik, in sicer za 
pomemben prispevek k ra-
zvoju slovenskega športa.

Z odbojko je povezan že 
od malega
Kot so podeljevalci zapisali v 
obrazložitvi priznanja, ima 

Gregor Hribar nemalo za-
slug, da se v Sloveniji igra 
odlična odbojka. 
V odbojko je vključen od 
svojega desetega leta, ko jo 
je začel trenirati. Hitro se je 
povzpel do kadetske sloven-
ske in nato še do jugoslo-
vanske mladinske repre-
zentance, za katero je odi-
gral 35 tekem in osvojil bro-
nasto medaljo na bal-
kanskem prvenstvu. Že več 
kot 37 let opravlja delo tre-
nerja. Vso odbojkarsko ka-
riero deluje v Odbojkar-

skem klubu Kamnik. Kot 
trener članske ekipe Odboj-
karskega kluba Kamnik je 
trikrat zapored osvojil na-
slov državnega prvaka in 
enkrat naslov pokalnega 
prvaka. 
Treniral in vodil je večino 
reprezentantov, kot so De-
jan Vinčič, Gregor Ropret, 
Mitja Gasparini, Klemen 
Čebulj, Tine Urnaut … 
Dve leti je bil predsednik 
Odbojkarskega kluba Calcit 
Ljubljana. Že osmo leto je 
predsednik društva odboj-

karskih trenerjev, od leta 
2000 predavatelj športne 
vzgoje na Filozofski fakulte-
ti v Ljubljani in predsednik 
strokovnega sveta Športne 
zveze Univerze v Ljubljani. 

Ceni zaupanje, 
spoštovanje in čast
Za Bloudkovo priznanje so 
ga predlagali Odbojkarska 
zveza Slovenije, Odbojkar-
ski klub Kamnik, Društvo 
odbojkarskih trenerjev Slo-
venije, Športna zveza Ka-
mnik, Športna zveza Uni-
verze v Ljubljani, Slovenska 
univerzitetna športna zveza 
in Športno društvo Filozof-
ske fakultete.
Pri Bloudkovih nagrajencih 
so pomembne tudi vredno-
te. »Zaupanje, spoštovanje 
in čast,« je na podelitvi tri 
poudaril Gregor Hribar.

Gregorju Hribarju 
Bloudkova nagrada
Kamničan Gregor Hribar je Bloudkovo plaketo za leto 2019 prejel za pomemben prispevek k razvoju 
slovenskega športa. Ima namreč nemalo zaslug, da se v Sloveniji igra odlična odbojka.

Gregor Hribar ima nemalo zaslug, da se v Sloveniji igra 
odlična odbojka. Za pomemben prispevek k njenemu 
razvoju je prejel Bloudkovo plaketo. / Foto: Gorazd Kavčič

Med vrednotami je ob prejemu priznanja v ospredje 
postavil zaupanje, spoštovanje in čast. / Foto: Gorazd Kavčič

Gregor Hribar je z odbojko povezan že vse od 
svojega desetega leta, ko jo je začel trenirati. Že 
37 let je tudi trener, njegova odbojkarska pot pa 
je vseskozi zapisana Odbojkarskemu klubu 
Kamnik, kjer je danes tudi predsednik.

Jasna Paladin

Ljubljana – Predstavitev na 
osrednjem turističnem sej-
mu pri nas je članom Turi-
stičnega društva Tuhinjska 
dolina omogočilo članstvo v 
Turistični zvezi Slovenije in 
tako so se pridružili več kot 
petstotim ponudnikom, ki 
so obiskovalcem – potencial-
nim in bodočim turistom – 
predstavljali svojo ponudbo. 
Na stojnici društva sta obi-
skovalcem vse potrebne in-
formacije o ponudbi Tuhinj-
ske doline podajali Pavla 
Tomec in Jožica Hribar, ku-
linarično ponudbo Tuhinj-
ske doline pa sta predstavlja-
li Restavracija Potočka iz 
Term Snovik in turistična 
kmetija Pr' Ustank iz Sre-
dnje vasi.

Zelena Tuhinjska dolina, 
ki vabi, nudi, daje oddih v 
naravi
»Obiskovalci naše stojnice 
so dobili številne informaci-
je o ponudnikih Tuhinjske 
doline in aktivnih doživetjih 
v naši dolini. Predstavitev na 
sejmu Alpe Adria za naše 
turistično društvo pomeni 
eno od priložnosti, ko se ne-
posredno srečamo s ponu-
dniki z različnih koncev Slo-

venije, si izmenjamo izku-
šnje ali navežemo poslovne 
stike. Sejem še vedno pri-
tegne številne obiskovalce, 
tako posamezne radovedne-
že kot predstavnike društev, 
agencij in turističnih podje-
tij. S sloganom Zelena Tu-
hinjska dolina, ki vabi, nudi, 
daje oddih v naravi, smo va-
bili na ogled naših tuhinj-
skih znamenitosti, na do-
godke, doživetja, nastanitve 
in lokalno kulinariko. Obi-
skovalci so največ povpraše-
vali po postajališču za avto-
dome, po kolesarskih in po-

hodniških poteh ter kdaj 
lahko pričakujejo kolesarsko 
pot od Motnika do Kamni-
ka, zanimali pa so jih tudi 
dogodki v organizaciji naše-
ga društva ter dopolnjevanje 
ponudbe Term Snovik s po-
nudbo celotne Tuhinjske 
doline in Kamnika,« je po-
vedala Pavla Tomec in doda-
la, da je bilo povpraševanje 
tako veliko, da bodo februar-
ja organizirali sestanek za 
vse ponudnike, društva, 
vodstva krajevnih skupnosti 
in svetnike Tuhinjske doli-
ne.

Predstavili so ponudbo 
Tuhinjske doline
Na osrednji turistični prireditvi Slovenije Alpe-Adria so letos sodelovali tudi 
člani Turističnega društva Tuhinjska dolina.

Stojnica Turističnega društva Tuhinjska dolina na sejmu 
Alpe-Adria / Foto: arhiv društva

www.visitkranj.com

10.00 – 17.00 Kranska kuhna / Glavni trg
11.00 Otroško pustovanje / Glavni trg  
14.00 Mednarodna in otroška pustna povorka / Maistrov trg - Prešernovo gledališče

21.00 Večerno pustovanje v Klubarju 

Dan
veselih
ust22

FEBRUAR

SOBOTA

PRIJAVITE SE! Pustne skupine z najmanj 5 člani in otroci posamezniki v spremstvu 
staršev ali kot skupine najkasneje do 20. 2. 2020.
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BELA IN CAROBNI GOZD (3. del)
v

Se nadaljuje.

Le kaj se skriva v grmovju, da se 
je lisjak tako ustrašil in jo takoj 

pocvirnal? 

Je to gozdar, ki vžiga svojo 
motorno žago? 

Ali lovec, ki je zaspal na preži? 

Morda pohodnika, ki sta si 
zaželela malo samote?

GRNJAV!
Ne, to je volkulja Bela. 

Kvajdej.
Ja kje pa so vsi?

Poskrili so se. Kaj pa misliš. 
Plenilcev se vsi bojimo. 

Če bi rada bila priljubljena, 
ti svetujem, da postaneš 
veganka, tako kot jaz. 

Priljubljena predvsem kot lahka 
večerna malica, hehehe. STUP!

v ... ti lešnike! Če bi znala 
plezati, bi te predelala v 
kajžerco in te postregla 

z domačim ženofom!

Vsaj ne bo gneče 
pri potoku. 

@volkuljaBelaBela

TEŽJI  
SUDOKU

Rešitev:

sudoku_TEZJI_kam_20_04
NALOGA

1 3 7
7 8 1 9

9 4
1 2

5 6 4 8
4 2

7 2
5 6 7 8

8 5 9

sudoku_TEZJI_kam_20_04

REŠITEV

1 3 6 7 4 2 9 8 5
7 4 8 1 9 5 6 2 3
5 2 9 8 6 3 4 7 1
6 7 3 5 8 9 1 4 2
9 1 5 6 2 4 8 3 7
4 8 2 3 1 7 5 9 6
8 5 7 9 3 1 2 6 4
3 9 4 2 5 6 7 1 8
2 6 1 4 7 8 3 5 9

sudoku_TEZJI_kam_20_04
NALOGA

137
7819

94
12

5648
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Rešitev:

Navodilo za reševanje: v kvadrate vpišite števila od 1 do 9 tako, da 
se ne bo nobeno število ponovilo ne v vrstici ne v koloni ne v enem 
izmed odebeljenih devetih kvadratov. Pripravil B. F.                        

sudoku_LAZJI_kam_20_04
NALOGA

4 2 6 5 9
7 4 6
3 9 7 4 2

2 4
8 3 5

4 6
8 1 7 6 5

5 1 6
7 8 2 1

sudoku_LAZJI_kam_20_04

REŠITEV

4 8 2 6 1 5 3 7 9
1 7 9 3 2 4 6 8 5
5 3 6 9 8 7 4 1 2
2 4 7 5 6 8 9 3 1
6 1 8 4 9 3 5 2 7
9 5 3 2 7 1 8 4 6
8 9 1 7 3 6 2 5 4
3 2 5 1 4 9 7 6 8
7 6 4 8 5 2 1 9 3

LAŽJI 
SUDOKU

Kamniški sudoku

Volčji Potok – Dnevi so vedno daljši in narava se je začela 
prebujati, zato se nova sezona začenja tudi v parku Arbore-
tum Volčji Potok. V teh dneh bodo tamkajšnji strokovnjaki 
pripravili več praktičnih delavnic obrezovanja vrtnic, horten-
zij in jagodičevja, s pomočjo katerih bodo vrtičkarji lažje 
uredili svoje vrtove, na ogled je razstava cvetočih vitezovih 
zvezd v loncih, na prodaj pa so tudi že letne vstopnice za 
leto 2020. Tisti, ki ste bili v letu 2019 imetniki sezonskih 
vstopnic, jih pri blagajni lahko podaljšate, sporočajo v Arbo-
retumu. S seboj prinesite kartico, ki ste jo uporabljali v letu 
2019, in dokazilo o stalnem oz. začasnem prebivališču. Le-
tošnja novost na blagajni Arboretuma je, da dnevne vsto-
pnice lahko kupite preko spleta, veljale pa bodo eno leto od 
dneva nakupa. V Arboretumu bodo tudi letos pripravili vrsto 
razstav, na ogled bodo še vedno tudi zanimivi dinozavri in 
kiti v naravni velikosti, ki so še posebej priljubljeni pri naj-
mlajših obiskovalcih, prav tako boste še vedno lahko obču-
dovali cvetlične iluzije. J. P.

V Arboretumu se začenja nova sezona

Vilma Stanovnik

Kamnik – Mateja Reba se je 
sredi tega meseca v Knjižni-
co Franceta Balantiča Ka-
mnik pripeljala s štajerske-
ga konca, v pogovoru z di-
rektorico knjižnice Bredo 
Podbrežnik pa je takoj pou-
darila, da se še vedno počuti 
Kamničanko, saj je večino 
življenja preživela v Kamni-
ku, kjer je hodila v šolo in 
začela novinarsko delo. Na 
Kamnik in knjižnico, kjer je 
preživela veliko časa, ima 
tudi mnogo lepih spominov.
Že med študijem novinar-
stva je začela pisati za otro-
ke, njena prva knjiga Zmaj-
ček Bim je izšla leta 1990. 
Kasneje so izšle še mnoge 
knjige za otroke: Pekarna 
Feliks, Jurček in Packarija, 
Grega in Jakob, Čira, čara, 
noč je tu, Kraljična Žužika, 
Jaz pa rišem, Balončkov Pe-
ter v prometu ... Več kot sto 
pravljic je napisala za otro-
ški in mladinski program 
Radia Slovenija, pogosto je 
nastopala tudi po šolah, 
vrtcih in knjižnicah ter na 
kulturnih prireditvah, kot 
urednica pa je pod psevdo-
nimom Špela Majer pripra-
vila številne knjige. Pisala je 
tudi humoreske in kratke 
zgodbe. 
»Če sem iskrena, vsi ustvar-
jamo zato, ker nam je to 
'luštno', ker v tem uživamo. 
Šele potem razmišljamo o 
tem, da bo naše tekste kdo 
tudi prebral. Jaz sem svoje 
zelo dolgo skrivala. Ko sem 
zaključevala študij in bi mo-
rala razmišljati o resnem 
delu, sem pisala o zmajčkih, 
o kraljičnah ... Toda zame je 
bilo ustvarjanje že takrat 

vrhunski užitek in mi je še 
danes. Uživam v kreacijah, v 
tem, da je nastalo nekaj, če-
sar še ni bilo,« je zbranim v 
knjižnici zaupala Mateja 
Reba, ki največ ustvarja za 
otroke. »Zagotovo so otroci 
zahtevna publika. Če se ob 
pravljici po nekaj minutah 
začnejo dolgočasiti, potem 
veš, da si nekje zgrešil. Od-
rasli smo drugačni. Bolj ko 
ne razumemo, bolj kima-
mo,« pravi Mateja Reba, ki v 
svojih zgodbah zna zapisati 
tisto, kar je otrokom resnič-
no všeč. 
»Imam srečo, da se dobro 
spomnim lastnega otroštva, 
predvsem tega, kaj mi je 
bilo všeč in česa nisem ma-
rala. Hitro sem znala ugoto-
viti, kdaj me imajo odrasli 
za neumno, nesposobno. 
Zato tega v svojih pravljicah 

ne počnem. Sem pa napisa-
la tudi nekaj učbenikov, re-
cimo ekološki učbenik Jur-
ček in packarija,« pravi Ma-
teja Reba, ki ji je žal, da 
vedno manj beremo, pisate-
lji pa od svojega dela večino-
ma ne morejo živeti. Zato 
tudi nekaj časa ni izdala no-
bene knjige. Je pa pred leti 
napisala tudi svojo prvo 
knjigo za odrasle, ljubezen-
sko-kriminalni roman Stra-
stna razmerja. Nato je napi-
sala veliko humoresk in 
kratkih zgodb. Prav kratke 
zgodbe je zbrala v novi knji-
gi, ki jo je poimenovala 
preprosto: 77 trenutkov. V 
njej je namreč sedeminse-
demdeset zapisov ali, kot 
pravi Mateja Reba, utrinkov. 
»Prijatelji, ki so vedeli, kaj 
pišem, saj sem nekaj utrin-
kov objavila tudi na družab-

nih omrežjih, so me nago-
varjali, naj jih zberem in 
objavim. Tudi z njihovo 
podporo sem se odločila za 
novo knjigo, ki verjamem, 
da je za marsikoga zanimi-
va. Danes, ko večina nima 
več časa brati zajetnih knjig, 
je takšna knjiga tudi praktič-
na, saj so zgodbe kratke, ob 
njih se zamisliš in nasme-
jiš,« pravi Mateja Reba, ki 
rada opazuje, kaj se dogaja 
okoli nje. »Zelo rada poslu-
šam pogovore ljudi, ki ti 
dajo misliti, te nasmejijo ali 
pa opomnijo na lastne napa-
ke in neumnosti. Če bi ime-
la veliko radirko, bi hodila 
po cesti in ljudem brisala 
kisle grimase ter jih popravi-
la v nasmehe. Včasih rečem, 
da se življenje ne bo razjezi-
lo, če bomo dobre volje,« še 
dodaja Mateja Reba.

Utrinki za dobro voljo
Kamničanka Mateja Reba je znana predvsem kot otroška in mladinska pisateljica, zadnja knjiga pa je 
ena izmed dveh, ki je namenjena predvsem odraslim. Njenih sedeminsedemdeset trenutkov 
večinoma zabava, marsikdaj pa se ob njih tudi zamislimo.

Predstavitev nove knjige Mateje Reba je ob pogovoru z direktorico kamniške knjižnice 
Bredo Podbrežnik dopolnil domači kantavtor Daniel Artiček. 
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Prireditve

petek, 21. februarja 2020

Številne druge prireditve v občini Kamnik 
najdete na uradni spletni strani Občine Ka-
mnik www.kamnik.si pod rubriko Kam v fe-
bruarju? ter tudi v elektronskem mesečniku, 
ki vsak zadnji petek v mesecu pride v vaš 
elektronski predal. Prijave preko obrazca 
Ostanimo v kontaktu na dnu spletne strani 
www.visitkamnik.com.  

Koledar prireditev pripravlja Zavod za turizem, šport in kulturo Kamnik.  
Če želite, da je vaša prireditev omenjena na tem mestu ali v elektronskem 
mesečniku Kam? V Kamnik!, izpolnite elektronski obrazec http://bit.ly/Vpis-
Dogodka.

V SPOMIN

Sklenjen je krog, 
ne prošnja ne jok
te več ne predrami, 
ljubljena sestra, babi  in mami!

Danica Železnik
iz Špitaliča

Ob drugi obletnici njenega preranega odhoda se zahva
ljujemo vsem, ki se je spominjate, postojite ob njenem 
grobu in ji prižgete svečko.  Vsi dobro vemo „Nikoli po
zabljena“, a žal nikoli več z nami.

Vsi njeni

ZAHVALA

Za vedno boš ostala v naših srcih.

V 80. letu starosti je po nenadni 
težki bolezni za vedno zaspala 
naša

Marija Biček
rojena Brmež

od katere smo se poslovili v ožjem družinskem krogu.
Iskreno se zahvaljujemo sorodnikom, sosedom, prijate
ljem in znancem za izrečeno sožalje, podarjeno cvetje, 
sveče, telegrame in darove za sv. maše. 

Vsi njeni

ZAHVALA

Si kot sonce življenja sijal,
za vse svoje ljubezen razdal,
odslej boš kot zvezda svetleča,
naj ti bo v nebesih dana sreča.

V 90. letu življenja se je od nas poslovil dragi ati,  
dedi, pradedek, stric, svak, bratranec in tast

Jožef Pančur
iz Mekinj, 10. 3. 1930–24. 1. 2020

Zahvaljujemo se sorodnikom, prijateljem, sosedom, 
znancem in sodelavcem podjetja Helios Kemostik za vsa 
izrečena sožalja, sveče, cvetje, darove za cerkev in svete 
maše ter vsem drugim, ki ste ga pospremili na njegovi 
zadnji poti. Hvala dr. Dolenčevi, sestri Jani, patronažni 
sestri Darji, dr. Emini Hajdinjak, DU Kamnik in po
grebni službi KPK. Zahvaljujemo se tudi g. župniku 
Pavlu Piberniku za obiske na domu in lepo opravljeno 
zadnje slovo od našega dedija, pevcem Kvarteta Krt, tro
bentaču Marjanu za zaigrano Tišino in g. Jožetu Romša
ku za besede slovesa.

Vsi njegovi
Mekinje, februar 2020

ZAVOD ZA TURIZEM, ŠPORT IN KULTURO KAMNIK

Torek, 25. februarja, ob 16. uri, mestno središče
Kamniški karneval

Dobimo se na Šutni, pred rojstno hišo Rudolfa Maistra, od koder 
bo sprevod ob 17. uri krenil čez Šutno do Glavnega trga, kjer bo pote-
kalo krajše druženje vseh zbranih mask. Najboljše maske bodo na 
koncu sprevoda tudi nagrajene. Kamniški karneval Zavod za turizem, 
šport in kulturo Kamnik tudi letos prireja v sodelovanju s KD Priden 
Možic.

DOM KULTURE KAMNIK

Četrtek, 27. februarja, ob 17. uri, Dom kulture Kamnik 
Podelitev nagrad za najboljše športne dosežke v letu 2019 v 
občini Kamnik

Vstop prost, število sedežev je omejeno! 

Četrtek, 5. marca, ob 17. uri, Dom kulture Kamnik 
Marko Hatlak: S harmoniko okoli sveta

Predstava za otroke, Abonma Kam'nček Marko Hatlak

Priporočljiva starost: 4+. Vstopnina: 5 evrov

RDEČI KRIŽ SLOVENIJE

Torek, 25., in sreda, 26. februarja, od 7. do 13. ure, 

Dom kulture Kamnik 
Krvodajalska akcija

MEDOBČINSKI MUZEJ KAMNIK

Četrtek, 27. februarja, ob 10. uri, Rojstna hiša 

Rudolfa Maistra 
Predstavitev Maistrovih pedagoških programov

Predstavitev muzejskih pedagoških programov za koordinatorje kul-
turno-umetnostne vzgoje v vzgojno-izobraževalnih zavodih za šolsko 
leto 2020/21. Vstop prost. 

Četrtek, 27. februarja, ob 18. uri, Galerija Pogled 
Odprtje slikarske razstave Agate Pavlovec

Kustosinja razstave je Saša Bučan. Vstop bo prost.

JAVNI ZAVOD MEKINJSKI SAMOSTAN

Ponedeljek, 24. februarja, ob 18. uri, Mekinjski 

samostan
Karel Gržan: O polnovrednosti slehernika 

Predavanje, vstop prost 

Petek, 21. februarja, ob 19. uri, Mekinjski samostan 
Potovanje z zvokom

Po velikem odzivu na dogodek Zvočno potovanje v januarju vas po-
novno vabimo na zvočno potovanje z gongom, tibetanskimi skleda-
mi, bobnom in še čim, na katerega nas bo popeljala Polona Mali. 
Priporočeni prispevek: 10 evrov

TURISTIČNO DRUŠTVO TUHINJSKA DOLINA

Sobota, 22. februarja, ob 16. uri
Pustni festival v Termah Snovik 

Turistično društvo Tuhinjska dolina in Terme Snovik pripravljajo 
pustni festival za vse generacije. Pustno rajanje se bo za otroke zače-
lo ob 16. uri, vrhunec dogajanja pa bo pustovanje ob 20. uri za velike 
pustne maske. Najboljše maske bodo nagrajene! Vstop bo prost. 

KNJIŽNICA FRANCETA BALANTIČA KAMNIK
Petek, 21. februarja, ob 17. uri, čitalnica 

S pravljico na potepu: kako povedati pravljico in jo 
predstaviti s slikami iz svilenega papirja

Delavnico vodita mag. Breda Podbrežnik Vukmir in Rosana Kleindi-
enst. Obvezne so prijave v čitalnici knjižnice ali na tel. 01 320 55 83. 
Število mest je omejeno. Delavnica se bo nadaljevala še v soboto, 22. 
februarja, od 10. do 17. ure. 

ARBORETUM VOLČJI POTOK

Sobota, 29. februarja, ob 10. uri, rozarij 
Obrezovanje vrtnic

Plača se vstopnina v park. Prikaz je brezplačen. Obvezna prijava na 
prireditve@arboretum.si.

Prireditve v februarju in marcu
Sobota, 29. februarja, ob 11. uri, dvorišče pristave 
Obrezovanje hortenzij

Plača se vstopnin v park. Prikaz je brezplačen. Obvezna prijava na 
prireditve@arboretum.si. 

Sobota, 29. februarja, ob 12. uri, dvorišče pristave
Obrezovanje jagodičevja

Plača se vstopnina v park. Prikaz je brezplačen. Obvezna prijava na 
prireditve@arboretum.si.

TERME SNOVIK

Petek, 21. februarja, ob 20. uri
Zimsko družinsko doživetje 

Voden pohod z baklami s sladkim presenečenjem. Prijave zbiramo do 
10. ure istega dne na recepciji Term Snovik. Zbor na recepciji. Cena je 
5 evrov za odrasle in 3 evre za otroke. 

MLADINSKI CENTER KOTLOVNICA

Sobota, 22. februarja, ob 10. uri, MC Kotlovnica 
Izmenjevalnica oblačil #11

Oblačila, ki jih ne uporabljate več, prinesite v Kotlovnico in jih izme-
njajte za druga. Vstop prost.

Sobota, 22. februarja, ob 20. uri, MC Kotlovnica 
KOTU Stand up – Open majk

Dogodek je odprtega tipa, zato vabljeni tudi tisti, ki vas skrbi, da bi 
enkrat stali na standup odru in govorili šale. Vstop bo prost. 

Torek, 25. februarja, ob 17. uri, MC Kotlovnica 
VGC Skupina za samopomoč Klub svojcev nepokretnih 
(zaključena skupina)

Tema srečanja je zvok vode: kombinacija zdravilnih zvokov. Obvezne 
so predhodne najave na info@kotlovnica.si. Udeležba je brezplačna. 
Projekt VGC podpira tudi Občina Kamnik. Vstop bo prost. 

Sreda, 26. februarja, ob 18. uri, MC Kotlovnica 
Intercultural evening // Medkulturni večer – Latvia / Spain / 
Slovenia

Vstop bo prost. 

Četrtek, 27. februarja, ob 13.45, MC Kotlovnica 
VGC Verine miške

Mala šola organizacije impro dogodkov je namenjena osnovnošol-
cem in poteka na OŠ Marije Vere. Udeležba je brezplačna, več infor-
macij na info@kotlovnica.si. Projekt VGC podpira tudi Občina Ka-
mnik. Vstop bo prost. 

Četrtek, 27. februarja, ob 17. uri, MC Kotlovnica 
VGC Ustvarjalnice v Dnevni sobi

Kreativno druženje za otroke in mladino poteka v prostorih društva 
Makadam v Alpremu. Udeležba je brezplačna. Projekt VGC podpira 
tudi Občina Kamnik. Vstop bo prost. 

Četrtek, 27. februarja, ob 18. uri, MC Kotlovnica 
Delavnica gojenja čilija in izmenjava čili semen

Vstop bo prost. 

Petek, 28. februarja, ob 20. uri, MC Kotlovnica 
Katzen Kabaret Double D

Katzen Kabaret se vrača v vsej svoji veličini! Obvezna rezervacija vsto-
pnic na info@kotlovnica.si. Vstopnina je 5 evrov.

Sreda, 4. marca, ob 18. uri, MC Kotlovnica 
Večer skupinskih iger

Vstop bo prost.

Sreda, 4. marca, ob 18.00, MC Kotlovnica 
Kickoff Varieté #5 – avdicija!

Kickoff Varieté #5 bo na sporedu 27. marca, MC Kotlovnica vabi 
umetnike vseh vrst, da se nam pridružite na avdiciji in nam dokažete, 
da si ravno vi zaslužite mesto na odrskih deskah. Prijave na info@
kotlovnica.si do 1. marca.

Četrtek, 5. marca, ob 13.45, MC Kotlovnica 
VGC Verine miške

Mala šola organizacije impro dogodkov je namenjena osnovnošol-
cem in poteka na OŠ Marije Vere. Udeležba je brezplačna, več infor-
macij na info@kotlovnica.si. Projekt VGC podpira tudi Občina Ka-
mnik. Vstop bo prost. 

Četrtek, 5. marca, ob 17. uri, MC Kotlovnica 
VGC Ustvarjalnice v Dnevni sobi

Kreativno druženje za otroke in mladino poteka v prostorih društva 
Makadam v Alpremu. Udeležba je brezplačna. Projekt VGC podpira 
tudi Občina Kamnik. Vstop bo prost. 

Petek, 6. marca, ob 21. uri, MC Kotlovnica 
Koncert: Čao Portorož in China traffic

Petkova alter indie pop rock pokušina. Vstopnina: 5 evrov 

Kamnik – Območno združenje Rdečega križa Kamnik in Za-
vod za transfuzijsko medicino Slovenije vabita na letošnjo 
prvo krvodajalsko akcijo, ki bo v torek in v sredo, 25. in 26. 
februarja, od 7. do 13. ure v prostorih Doma kulture Kamnik. 
Krvodajalec je lahko vsakdo, ki je zdrav in se dobro počuti. 
Biti mora polnoleten in star manj kot 65 let, imeti mora vsaj 
50 kilogramov telesne teže, primerno vrednost hemoglobi-
na, krvni tlak pod 180/100. Krvodajalec naj pred odvzemom 
ne zaužije ničesar mastnega, tudi mleka in mlečne kave ne, 
ne sme pa biti tešč. S seboj imejte veljaven osebni doku-
ment s fotografijo. J. P. 

Krvodajalska akcija



ZAHVALA

Kogar imaš rad,
nikoli ne umre.
Le daleč, daleč je ...

Poslovil se je

Jožef Kladnik
21. 3. 1934–28. 1. 2020

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom in 
prijateljem za izrečeno sožalje, podarjeno cvetje in sve-
če. Hvala duhovniku, pevcem in pogrebni službi za lepo 
opravljen pogreb. Posebna hvala Deosu Gornji grad za 
vso nego in skrb. Vsem in vsakemu še enkrat hvala!

Vsi njegovi

Zahvale

15petek, 21. februarja 2020

ZAHVALA

Kogar imaš rad,
nikoli ne umre,
le daleč, daleč je …
(T. Pavček)

V 91. letu se je poslovila 

Angelca Rode
iz Kamnika

Iskrena hvala vsem sorodnikom, prijateljem, sosedom, 
sovaščanom in znancem za izrečena sožalja, podarjeno 
cvetje, sveče in darove. Posebna zahvala osebju DSO Ka-
mnik za oskrbo in nego, g. župniku Luki Demšarju za 
lepo opravljen obred, pevcem za ganljivo zapete pesmi, 
KPK in DU Kamnik.

Stojan in Dara z družinama
Januar 2020

ZAHVALA

Kjerkoli si, naj te božji mir poišče.
V svetlobi bo tvoje bivališče,
vso ljubezen si nam dala,
za vedno v naših srcih boš ostala. 

V 89. letu starosti je svojo življenjsko pot sklenila naša 
draga mama, babica, prababica, tašča in teta

Štefka Prelesnik
31. 7. 1931–31. 1. 2020, rojena Plahuta  

po domače Tončkova z Okroglega pri Stahovici

Iskrena zahvala vsem sorodnikom, sosedom in prijate-
ljem za izrečena sožalja, stiske rok, besede tolažbe, daro-
vanje sveč, cvetja in mašne namene. Hvala gospodu žu-
pniku Tonetu Prijatelju za lepo opravljen pogrebni obred 
ter ganljive besede slovesa. Hvala osebju pogrebne služ-
be Komunala Kamnik, vsem nosačem, citrarju Tomažu 
Plahutniku, pevcem iz Ambrusa in Mojci Borštnar za 
prebrane besede slovesa. Hvala snahi Darinki in vsem 
domačim z Okroglega za dolgoletno nego in skrb. Hvala 
vsem, ki ste jo pospremili v večno življenje.

Žalujoči vsi njeni
Februar 2020

ZAHVALA

Le srce in duša ve, 
kako boli, 
ko več te ni ...

Mnogo prezgodaj nas je po težki 
bolezni zapustil naš dragi sin, 
oče, brat, dedi in stric

Andrej Kladnik
1964–2020

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, pri-
jateljem in znancem, ki ste ga pospremili na njegovi zad-
nji poti, za izrečena sožalja in darove. Posebna zahvala gre 
osebju Onkološkega inštituta oddelka H1, gasilcem, PGD 
Kamnik za poslovilni govor, župnikoma Luku in Juretu.
Hvala vsem, ki ste ga imeli radi in ga boste ohranili v 
lepem spominu.

Žalujoči vsi njegovi

ZAHVALA

Ni smrt tisto, kar nas loči,
in življenje ni, kar druži nas.
So vezi močnejše. Brez pomena
zanje so razdalje, kraj in čas. 
(M. Kačič)

Branko Sitar
z Jeranovega 5, Kamnik, 1926–2020

Iskreno se zahvaljujemo sorodnikom, sosedom, prija-
teljem in znancem za izrečeno sožalje, podarjene sveče 
in darove za maše. Hvala g. župniku Pavlu Piberniku, 
pevcem in trobentaču ter vsem, ki ste ga pospremili na 
njegovi zadnji poti.
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ZAHVALA

Pojdem, ko pride moj čas,
pojdem na rožnate poljane,
kjer najdem vse svoje zbrane, 
od včeraj in kdo ve od kdaj ...

V 91. letu starosti se je poslovila naša draga mami,  
babi, omica in sestra

Fani Kramar
Iskrena hvala sorodnikom, prijateljem, sosedom in 
znancem za izrečeno sožalje, darovano cvetje in sveče. 
Hvala zaposlenim DSO Kamnik, ki ste v času njenega 
bivanja v domu lepo skrbeli zanjo. Hvala pevcem in tro-
bentaču za ganljivo zapete in zaigrane pesmi, hvala tudi 
Barbari Božič za prijazne poslovilne besede ter vsem, ki 
ste našo mami pospremili k večnemu počitku. 
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ZAHVALA

Ni te več na pragu.
Ni te več v hiši.
Nihče več tvoj glas ne sliši.
Da ni te več med nami,  
ne moremo dojeti!
Uživaj večnost radostno,  
saj kmalu spet se snidemo.

V 78. letu se je od nas poslovil naš dragi 

Valter Fajfar
iz Golic v Tuhinju

Iskreno se zahvaljujemo sorodnikom, prijateljem, so-
delavcem, sosedom in sovaščanom za izrečena sožalja, 
podporo, tople objeme, darovano cvetje, sveče in darove.
Hvala pogrebni službi KPK Kamnik, kvartetu Grm, tro-
bentaču in Nataši Bider Humar za ganljiv recital pesmi. 
Hvala tudi osebju reševalne službe ZD Kamnik in zdrav-
niškemu osebju UKC Ljubljana (oddelek KOIIM). Hvala 
vsem, ki ste ga imeli radi in ste se od njega poslovili na 
njegovi zadnji poti.
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ZAHVALA

Za dobroto tvojih rok
ostala je beseda hvala,
ki v srcih bo ostala
in večno lep spomin na te!

V prazničnem jutru je v 99. letu za vedno zaspala  
ljuba mama, babica, prababica, sestra in teta 

Pavla Lap 
iz Bakovnika – nazadnje je živela v DSO Kamnik

Zahvala osebju, da ste se trudili za mamino dobro poču-
tje in lajšanje bolezni, ter vsem, ki ste mamo obiskovali in 
jo spoštovali. Za svečano pogrebno slovesnost hvala služ-
bi Pogrebnik iz Dvorij,  pevkam kvarteta M.J.A.V. , župni-
ku Francu Urbaniji za mašno slovo in praporščakoma. 
Vsem, ki ste se od pokojne mame poslovili, sočustvovali 
z nami in jo imeli radi, samo velika beseda hvala! 

  V naših srcih ostaja z nami.
Vsi njeni

ZAHVALA

V 83. letu starosti nas je  
zapustila žena, mama, babica, 
prababica, sestra in teta

Marija Prezelj
 rojena Pirš

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, 
prijateljem in znancem za izrečeno sožalje, podarjeno 
cvetje in sveče. Hvala tudi g. župniku za lepo opravljen 
pogrebni obred. Iskrena hvala vsem, ki ste našo mamo 
pospremili na njeni zadnji poti.
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www.pogrebnik.siJAVNI VODOVODNI SISTEM: 041 616 087
JAVNA RAZSVETLJAVA: 031 407 047
ODPADNE VODE: 041 326 256
VZDRŽEVANJE OBČINSKIH CEST: 031 625 524
POGREBNA SLUŽBA: 041 634 94824 UR NA DAN

Merilo naše uspešnosti je  
zadovoljstvo naših uporabnikov.

KOMUNALNO PODJETJE KAMNIK D.O.O., CANKARJEVA CESTA 11, 1241 KAMNIK

Komunalno podjetje Kamnikd.o.o.
Cankarjeva 11, 1241 Kamnik

STROJNI TLAKI – ESTRIHI – OMETI

TLAKI KOS d.o.o., Ljubljanska 33, Kamnik

hitro, kvalitetno in ugodno

031 689 832 - Boštjan



16 petek, 21. februarja 2020

Izberite  
 letošnje  

darilo

 
               

avtomatski  
dežnik

www.gorenjskiglas.si

Popust in darilo veljata le za fizične osebe.  
Daril ne pošiljamo po pošti. Količina daril je omejena.

 
 

nakupovalna vreča +  
kava 250 g

Četrt leta  
zastonj 
Dragi naročniki, v letu 2020  
bo izšlo 105 številk Gorenjskega glasa.  
Cena ene številke je 1,85 evra, celoletna  
naročnina brez popusta znaša 194,25 evra. 

Ob plačilu letne naročnine vam priznamo 
kar 25-odstotni popust, kar pomeni  
prihranek v višini 48,56 evra, za letno  
naročnino pa boste odšteli le 145,69 evra!

To pa še ni vse: poleg plačila letne naročnine  
boste lahko v naših prostorih tudi popili kavi-
co ter izbrali eno od daril na fotografiji.

Vabljeni na Gorenjski glas, Nazorjeva ulica 1, 
Kranj, v drugem nadstropju, pon.–čet.  
od 8. do 16. ure, ob sredah do 17. ure, v petek 
do 15. ure. Se vidimo!

steklenica

– 25 %

Jasna Paladin

Kamnik – Osrednjo slove-
snost ob prazniku kulture je 
na predvečer 8. februarja v 
sodelovanju s KUD Oksi-
moron pripravil Zavod za 
turizem, šport in kulturo 
Kamnik, dvorana Doma kul-
ture Kamnik pa je bila polna 

do zadnjega sedeža. Ne le 
občani, poklon kulturi so s 
svojo prisotnostjo izkazali 
tudi politični veljaki, med 
drugim oba podžupana San-
di Uršič in dr. Jernej Mar-
kelj, pa tudi oba držav-
nozborska poslanca Karla 
Urh in mag. Matej Tonin.
»Slovenski kulturni praznik, 

Prešernov dan, je dan, ko je 
kultura glavna tema, ko kul-
tura zasenči vse. To je dan, 
ko kultura diha, ko se ustvar-
ja vtis, da vsi dihamo s kul-
turo. Upam, da ne tvegam 
preveč s trditvijo, da Kamni-
čanke in Kamničani danes 
živimo v okolju, kjer kultura 
lahko diha – vsak dan. Števi-

lo kulturnih dogodkov v 
naši občini in njihova razno-
likost so razlog za mojo trdi-
tev, zato hvala vsem, ki v 
naši občini skrbite za to, da 
imamo široko izbiro. Število 
mladih Kamničank in 
Kamničanov, ki delujejo na 
področju kulture, je dokaz, 
da imamo posameznike, ki 

svojo ljubezen do kulture 
znajo prenašati na mlade. 
Zato, hvala vsem mentor-
jem, ki v osnovnih in sre-
dnjih šolah uspešno kljubu-
jete razmišljanju, da je do-
mače branje nujno zlo in 
bralna značka nekaj, kar ne 
prinaša nobenih točk. Razvi-
jati ustvarjalno okolje za vse 
generacije naj bo naš skupni 
cilj. Na nas je, da prepozna-
mo skriti potencial kulturne 
dediščine in se poenotimo v 
tem, kaj hočemo. Za večino 
mest je značilno, da imajo 
slabo ali pod-izkoriščene 
zgodovinske zgradbe, ki so 
zaznamovale življenje dolo-
čene lokalne skupnosti. Ka-
mnik ima še priložnost, da 
izstopi iz povprečja na tem 

področju, da zaščiti in vre-
dnoti mestno kulturno dedi-
ščino,« je v pozdravnem na-
govoru med drugim dejal 
podžupan Sandi Uršič.
Kako kakovostne kulturne 
ustvarjalce, ki se jim ni tre-
ba ustrašiti nobenega odra, 
imamo v Kamniku, so zno-
va dokazali mladi ustvarjalci 
iz KUD Oksimoron, ki delu-
jejo pod vodstvom Anžeta 
Slane, kje pa je mesto kultu-
re v današnji družbi in da v 
občini Kamnik na področju 
kulture vendarle ni vse ure-
jeno tako, kot bi moralo biti, 
pa je osvetlil letošnji govor-
nik Tone Ftičar. »Dosto-
pnost do različnih kulturnih 
dobrin nam je omogočena 
bolj/e kot kdaj koli, razdalje 

do najmikavnejših umetni-
ških stvaritev so se skrčile, 
za dober denar izvajalci iz 
kateregakoli konca sveta pri-
dejo celo k nam na dom, za 
doživetje v živo. Da o dru-
gačni, tehnološko omogoče-
ni stalni dosegljivosti vsega 
in vsakogar, kar in kdor 
nam v tem smislu pač vzbu-
ja zanimanje, sploh ne go-
vorimo: treba je le seči v žep 
in odtipkati željo … Pač pa 
je tu apel, povezan z nujo 
oblikovanja in sprejetja za 
nas in prihodnost pomemb-

nega krovnega dokumenta, 
zakonsko predpisanega Lo-
kalnega programa kulture, 
ki ga Kamnik več kot pogre-
ša. Kot temeljni akt za obli-
kovanje kulturne prihodno-
sti v lokalnem okolju, vpe-
tem seveda v tovrstne koor-
dinate te države, nam je po-
treben za skladno načrtova-
nje in uspešno izvajanje 
posameznih vsebin ter nji-
hovo financiranje. Z upošte-
vanjem naše specifike, kul-
turne dediščine, dejavnosti 
naših kulturnih zavodov in 
ustanov, mreže ljubiteljske 
kulture, društvenih dejav-
nosti, vključevanja svojih 
vrhunskih umetnikov in sa-
mostojnih ustvarjalcev, 
vzpostavljanja različnih ob-
lik in vsebin kulturnega tu-
rizma in podjetništva, sode-
lovanja v državnih kulturnih 
projektih in vključevanja v 
mednarodne kulturne toko-
ve ... Za to je treba strniti 
moči, voljo in pripravljenost 
tako s strani oblasti kot stro-
kovnih avtoritet in zaintere-
sirane javnosti. Gre za odlo-
čitve, ki zadevajo, ne nazad-
nje, vse občanke in občane. 
Preprosto rečeno, občino 
Kamnik v celem.«

Kultura v Kamniku 
diha – vsak dan
Februar je mesec v znamenju kulture in tudi na Kamniškem je bilo v teh dneh veliko prireditev 
posvečenih prazniku. Osrednja proslava v počastitev slovenskega kulturnega praznika je bila znova v 
Domu kulture Kamnik, o kulturi pa je – tudi kritično – razmišljal tokratni govornik, vodja Območne 
izpostave Kamnik Javnega sklada Republike Slovenije Tone Ftičar.

Tone Ftičar je opozoril, da Občina Kamnik nima zakonsko 
predpisanega Lokalnega programa kulture. 

Kulturni program so oblikovali in izvedli člani KUD Oksimoron. / Foto: Klemen Brumec

Tone Ftičar: »Seveda je zmeraj mogoče najti 
tudi očitke, kje vse Kamnik zamuja svoje 
priložnosti, kje vse so še njegove – naše – 
kulturne vrzeli. Naj nas zavest, poudarjeno 
izražena ob našem državnem prazniku kulture, 
opogumlja za njeno vseprisotnost, za njeno 
stalno uresničevanje. Za doseganje ciljev, ki smo 
jih vredni, z zagotavljanjem pogojev, ki smo jih 
zmožni. In z obvezo za obstoj, za prihodnost, 
tudi dolžni. Razen če tega zavestno nočemo.«
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Kupon za dodatni 10 % popust lahko unovčite ob enkratnem nakupu. 
Kupon velja v trgovini Svilanit Outlet Kamnik (v trgovini pred plačilom 
kupon predložite prodajalcu), v spletni trgovini www.svilanit.si (kodo 
kupona vpišite v polje: Koda za popust) in preko telefonske številke 
01 839 61 00 (kodo kupona sporočite svetovalcu). Akcije, popusti, darila in 
ostale ugodnosti se med seboj ne seštevajo. Kupon je unovčljiv do 29. 2. 
2020. Vsak lahko izkoristi kupon samo enkrat.

10% 
DODATNI

POPUST
na celoten nakup

Svilanit OUTLET Kamnik
K o v i n a r s k a  c e s t a  4

www.svilanit.si
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